
Kampung Melayu Subang
dilanda banjir kilat l meter
e Penduduk
mahu kerajaan
negeri ambil
tindakan segera
atasi masalah
Oleh Norashikin Leman

bhnews@bh.com.my
K Subang

Hujan lebat kirakira enam
jam menyebabkan bebera
pa kawasan perumahan di

Kampung Melayu Subang di sini,
dinaiki air lebih satu meter, se
malam.
Hujan sejak jam 2 pagi itu me

nyebabkan kirakira 500 rumah di
Jalan Chengal, Jalan Jati, Jalan

Jambatan Resak, Jalan Merbau
dan Jalan Cempeka teijejas, me
maksa pemilik rumah mengalih
kelengkapan ke tempat lebih ting
gi
Penduduk, Tunjiah Thotah, 56,

berkata isu banjir setiap kali hujan
lebat sudah membelenggu pendu
duk sejak 10 tahun lalu, namun
sehingga sekarang tiada tindakan
diambil oleh pihak bertanggung
jawab untuk mengatasinya.

"Hati saya mula bimbang ketika
bangun untuk menunaikan solat
Subuh. Rumah saya mula dima
suki air sekitar jam 6.30 pagi. Kali
terakhir rumah saya dimasuki air
ialah pada pertengahan tahun la
lu.

Tidak pasti punca baiyir kllat
"Sampai bila saya sekeluarga perlu
beijagajaga setiap kali hujan lebat?
Saya tidak pasti punca banjir kilat
berulang tetapi saya minta kera
jaan negeri segera atasi isu ini,"
katanya ketika ditemui BH, di sini.
Arpizin Ahmad, 43, berkata dia

sekeluarga tidak lena tidur sejak
jam 2 pagi kerana bimbang air
memasuki rumahnya.
"Kami awalawal lagi sudah me

mindahkan kelengkapan rumah.
Memang banjir kilat ini tidak

membabitkan kerugian besar ke
rana sudah dijangka, tetapi kami
penat apabila perlu membersih
kan rumah dan perabot yang di
selaputi lumpur" katanya.
Sementara itu, Ketua Bahagian

Korporat dan Perhubungan Awam
Majlis Bandaraya Shah Alam (MB
SA), Shahrin Ahmad, berkata pi
haknya sedang mencari jalan pe
nyelesaian serta mengenal pasti
punca banjir kilat sering berlaku di
kawasan berkenaan.
"MBSA juga akan bekeijasama

dengan pejabat tanah daerah dan
Jabatan Kebajikan Masyarakat bagi
membantu penduduk yang teije
jas. Pada masa sama, Pasukan Pan
tas MBSA juga sudah ditempatkan
di beberapa lokasi bagi memantau
situasi serta menggerakkan ban
tuan jika keadaan memerlukan,"
katanya.
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Penduduk membersihkan rumah selepas baryir kilat di Kampung Meiayu bubang.

500
RUMAH
teijejas akibat
banjir kilat

10
TAHUN

dibelenggu isu
banjir kilat
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Saya dah jelaskan
sebelum ini bahawa ia
sedang dirundingkan
antara timbalan
presiden dan ahli exco
FAS"

Azmin Ali,
Menteri Besar Selangor

Azmin belum
putus untuk
lepas jawatan
Presiden FAS
Shah Mam: Menteri Besar Selangor, Datuk
Seri Mohamed Azmin Ali berkata belum
ada sebarang keputusan dibuat berhubung
kedudukannya sebagai presiden persatuan
bola sepak negeri setakat ini.
Mohamed Azmin berkata buat masa ini

perkara itu masih di peringkat rundingan
antara timbalan presiden dan anggota exco
persatuan bola sepak berkenaan sama ada
beliau akan dikekalkan atau tidak.

Sedang dirunding
"Saya dah jelaskan sebelum ini bahawa ia
sedang dirundingkan antara timbalan pre
siden dan ahli exco FAS," katanya kepada
pemberita di Shah Alam hari ini.
Beliau berkata demikian ketika diminta

mengulas desakan kelab penyokong pasu
kan bola sepak Selangor atau skuad Gergasi
Merah yang meminta Mohamed Azmin ber
undur daripada jawatan itu kerana beliau
dilihat gagal menjalankan tanggungjawab
nya.
Kelab penyokong itu juga mahu persatuan

bola sepak negeri ditransformasikan, ber
ikutan pelbagai kemelut yang berlaku dalam
persatuan termasuk pemecatan mengejut
jurulatih Selangor Zainal Abidin Hassan,
(gambar) Julai lepas. BERNAMA
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Suiiati Asrl
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Angin yang bertiup sepoi
sepoi bahasa menyapa sebaik
tiba cukup mendamaikan.
Pemandangan landskap
menghijau, sungai dan Selat
Melaka luas teibentang
bagaikan memberi ketenangan
yang sukar digambarkan
dengankatakata.

Matahari yang terik kctika
itu bagai memancarkan sinaran
penuh dramatik sekali gus
menjadikan pemandangan
disajikan cukup memukau.

Itulah yang dirasai saat
berpeluang meluangkan
sedikit masa beristirahat dan
menikmati keindahan alam

semula jadi di atas Bukit fugra,
antara destinasi pelancongan
cukup memukau dan juga
popular dengan aktiviti
paragliding.

EffiM

j
, I
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DARIPADA TMGGALAN
SEJARAH KE RIADAH

Banyak boleh diterokai apabila berkunjung ke Jugra

Fllil '
DARI MUM 1

Kesempatan ke Jugra
barubaru ini nyata
memberikan sesuatu
kelainan dan
sesuai untuk anda yang
sedang mencari destinasi
menarik untuk dikunjungi
tatkala cuti.

Jugra yang terletak
di daerah Kuala Langat,
Selangor mempunyai
tarikan pelancongan yang
cukup mengujakan dan
menarik untuk diterokai.
Daripada tinggalan

sejarah, agropelancongan
dan aktiviti lasak, masih
banyak lagi yang boleh
diterokai saat berada di situ.

Destinasi yang
disenaraikan di bawah
antara lokasi menarik yang
dikunjungi penulis dan
mesti dilawati.

mwmk

Terletak di ketinggian
146 meter dari paras laut,
Bukit Jugra menawarkan
suasana cukup
mendamaikan. Berada
di atas puncak Jugra ini,
pemandangan mempesona
adalah santapan wajib buat
pengunjung.

Ketenangan jiwa
dapat dirasai dengan
pemandangan indah sungai
yang mengalir, Pulau Carey
yang menghijau, Selat
Melaka yang terbentang
luas, perkampungan
nelayan tradisional dan

sekitar Jugra menawarkan
pemandangan menghijau.

Angin sepoisepoi
bahasa yang menyapa juga
cukupmendamaikan sekali
gus menjadikan Bukit
Jugra ini salah satu lokasi
aktiviti meluncur angin,
paragliding yang popular
dan terbaik di Asia.

Selain itu, di atas Bukit
Jugra ini menempatkan
Rumah Api yang dibina
sejak tahun 1976.

Menghadap Selat
Melaka, Rumah Api ini
memainkan peranan
penting sebagai rujukan
geografl untuk nakhoda
kapal di lautan.
Selain rumah api,

di atas Bukit Jugra ini
juga terdapat Balai Cerap
yang sering digunakari
secara rasmi untuk melihat
anak bulan terutama
menjelang Ramadan
dan Syawal.

MMKiTUMt

Asalnya, bangunan ini
adalah runtuhan bangunan
lama yang pernah dijadikan
balai polis daerah atau lebih
dikenali sebagai 'rumah
pasung.'

Balai polis atau rumah
pasung dan penjara
yang dibina sejak zaman
pemerintahan Sultan
Abdul Samad sekitar 1878
oleh pegawai polis British,
Kaptan Harry Charles Syers.

Ketika itu Jugra
berfungsi sebagai pusat
pemerintahan dan

pentadbiran Kesultanan
Melayu Selangor.
Bangunan dua tingkat

ini juga berperanan sebagai
rumah pasung hingga
pentadbiran Selangor
berpindah ke Klang pada
tahun 1882.

Rumah pasung ini
membuktikan masyarakat
pada zaman pemerintahan
Sultan Abdul Samad hidup
•di bawah pentadbiran
kerajaan yang mempunyai
undangundang sebagai
satu sistem keadilan.
Namun, selepas

kerja ekskavasi dan
pemuliharaan siap
dijalankan, bangunan ini
dijadikan muzium yang
dikenali sebagai Muzium
Insitu Jugra.

Segala hal berkaitan
khazarjah warisan
termasuk struktur binaan
penjara, mahkamah mini,
sebuah perigi lama
di samping kesan tapak
cari gali dan hasil jum

paan melalui kerja
ekskavasi arkeologi yang
dijalankan juga dipamerkan
di muzium ini.

mmmmmmu
SULTAN ABDUL SAMAD

• Sebagaimana pusara bagi
orang kebanyakan, yang
sentiasa dikunjungi kaum
kerabat, begitu juga makam
sultan ini yang sentiasa
dikunjungi terutama
kerabat diraja dan rakyat
jelata.

Makam yang terletak
di atas Bukit Jugra itu,

sentiasa dijaga dengan rapi
dan terus terpelihara.

Makam Diraja Jugra
ini adalah sebahagian •
daripada bukit Jugra yang
dipilih sebagai kawasan
pemakaman keluarga
Diraja Selangor pada
tahun 1886. Kawasan
ini juga dikenali sebagai
Kompleks Makam Diraja
dan secara keseluruhannya,
kawasan pemakaman ini
berpagar.

Di kawasan seluas lebih

kurang 2.023 hektar ini,
terdapat sebuah binaan
batu yang besar dan di
dalamnya terdapat makam
Sultan Abdul Samad
Ibni AlmarhumTengku
Abdullah yang mangkat
pada Februari 1898,
memerintah dari tahun 1859
hingga 1898.

Makam lain di bahagian
luar kompleks termasuk
Makam Almarhum Tengku
Muda Musa, Makam
Almarhum Tunku Alfah
Almarhum Sultan Abdul
Samad, Makam Almarhum
Tunku Jaafar, Makam
Tunku Yaakob, Almarhum
Tunku Maharum,
Almarhum Raja Berkat,
Makam Almarhum Tengku
Muteh Ibni Sultan Abdul
Samad.

MASOiD BANDAR

Walaupun tidak ber
peluang mengunjunginya
barubaru ini, Masjid
Bandar juga antara tarikan
pelancongan di Jugra.

Masjid ini dibina
kirakira 200 meter dari
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Istana Temasya pada
dekad pertama abad ke20
(tahun 1905). Dari segi
reka bentuk masjid ini
menerima pengaruh seni
bina daripada kerajaan Deli,
Medan, Indonesia.

Tiang seri, seni ukir
dinding dan mimbarnya
yang unik dari jenis kayu
tahan lama serta bermutu
tinggi. Mimbar yang
terdapat di dalam Masjid
Sultan Alaeddin Suleiman
Syah sering digunakan
baginda ketika berkhutbah.

ISTANA AIAED9BI AT All 1ST AKA
8AK0AR 

Istana Alaeddin juga
dikenali dengan nama
Istana Bandar dibina Sultan
Alaeddin Sulaiman Shah
Ibni Almarhum Raja Muda
Musa, Sultan Selangor
kelima pada tahun 1905.

Sultan Alaeddin mereka
bentuk bangunan ini
sendiri mengikut seni bina
Islam dari India dan Timur
Tengah serta membiayai kos
pembinaannya.

Terdapat juga pengaruh
seni bina Cina pada Istana
ini kerana tukang Cina juga

turut membina istana ini.
Istana ini mempunyai

landskap menarik dengan
kolam yang terletak di
bahagian tengah tengah
istana. Sultan Alaeddin
bersemayam di istana ini
selama kirakira 33 tahun
sehingga baginda mangkat
pada tahun 1938.

Di iatana ini juga pada
tahun 1926 diputerakan
Sultan Salahuddin Abdul
Aziz Shah Ibni Almarhum
Sultan Hishamuddin
Alam Shah, sultan ketujuh .
memerintah Negeri
Selangor.

Selepas kemerdekaan,
istana ini ditinggalkan
berikutan pemindahan
pusat pentadbiran ke
Kuala Lumpur. Istana ini
kemudian dijadikan sebagai
pusat kraf tangan daerah
dan selepas itu dijadikan
pusat tahfiz alQuran.

Istana Alaeddin
diwartakan sebagai
monumen lama dan
Tapaktanah Bersejarah
di bawah Akta Bendapurba
Bilangan 168/1976 pada
24 Julai 1980.

Istana ini juga dikenali
sebagai Istana 40 Bilik
kerana di dalamnya

terdapat 40 bilik. Istana dua
tingkat ini dibina di atas
tanah seluas Iebih kurang
5.225 hektar. Bahagian
tengah terdapat dua tingkat
mengandungi 4 bilik
iaitu bilik peraduan, bilik
menghadap, bilik tetamu
diraja dan persemayaman
baginda.

LAOAKG TEH BSfi, SRI QSEMffi
Terkeluar sedikit dari

kawasan Jugra, LadangTeh
Sri Cheeding ini antara yang
menarik untuk dilawati.
Dibuka pada tahun 1927
dengan keluasan lebih
kurang 84.98 hektar.
Ladang teh ini juga dikenali
sebagai BOH Plantations dan
terkenal dengan ladang teh
tanah rendah.

Di sini, anda pastinya
terpegun melihat ladang
teh tanah rendah yang
sememangnya sukar
dijumpai. Mana tidaknya,
kebanyakan ladang teh
yang kita lihat dan ketahui
terletak di kawasan tinggi
dan bersuhu rendah.

Namun, mempunyai
suhu sederhana, teh
di sini tidak sama dengan

ladang teh lain apabila ia
di tanam di tanah tinggi dan
memerlukan suhu rendah

atau pun sejuk.
Menariknya, teh

di ladang ini ditanam
di bawah pokok kelapa
sawit secara berselang
seli dan ia tanaman teh

seumpamanya yang
pertama di dunia.

Di ladang ini juga
menempatkan kilang
yang beroperasi
untuk memproses dan
membungkus teh. Ia
sememangnya cukup
mengujakan kerana
pengunjung pastinya
terpegun melihat
bagaimana proses
pembungkusan teh ini
dilakukan.

Kilang ini juga
menerima bekalan
daun teh dari ladang teh
di Cameron Highlands
untuk pembungkusan.

Oleh itu, ladang ini
mempunyai daya tarikan
yang tersendiri terutama
bagi mereka yang ingin
melihat teh tanah rendah
dan juga bagi mengetahui
cara teh diproses serta
dibungkus.

PEMANDAN6AN
menghijau sekitar

Jugra cukup
mendamalkan.
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JUGRA, destinasi
pelancongan
menarik untuk

diterokai.

MAKAM Almarhum
Sultan Abdul Samad.

ISTANA Alaeddin
atau Istana

Bandarpunya
senlbinaunik

yangtersendiri.
i
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MUZIUM Insltu Jugra
| . tawarpelbagai
fig I tinggakmstjarah

yang menakjubkan.

PEMANDANGAN

menghijau sekitar Jugra
yang bo/eh dilihat dari
atas Bukit Jugra.
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RUMAHApi
yongmasfh
berfungsi
teratoma

kepadakapal
yang melalui
SelatMelaka.
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Kaji dahulu kesan
mudarat zika  Mufti
KUALA LUMPUR 7 Sept.  Pel
bagai pihak perlu dirujuk ber
hubung kesan kemudaratan zika
sebelum mengeluarkan sebarang
keputusan sehingga dibolehkan
wanita hamil menggugurkan
kandungannya jika dijangkiti vi
rus itu.
Mufti Kelantan, Da

tuk Mohamad Shukri
Mohamad berkata, ini
kerana sebarang peng
guguran adalah haram
di sisi Islam selain tu
rut menyalahi etika bi
dang perubatan.
"Isu ini perlu men

dapat kata sepakat
antara semua pihak,
segala isu berbentuk
nasional perlu diputus
kan secara kolektif.
"Kita perlu menden

gar dahulu penjelasan
bidang perubatan se
jauh mana bahaya zika
kepada bayi, negara
negara yang dilanda
virus ini pun kita tidak
dengar mereka mem
bolehkan penggugu
ran kandungan dibuat.
Jadi perlu ada taklimat
menyeluruh dan lebih
tepat sebelum mem
buat apaapa keputu
san," katanya kepada
Utusan Malaysia di sini
hari ini.
Kelmarin, Mufti

Wilayah Persekutuan,
Datuk Dr. Zulkifli Mo
hamad alBakri menge
luarkan kenyataan
bahawa wanita hamil
yang dijangkiti virus
zika dibolehkan menggugurkan
janin yang belum mencapai usia
120 hari.
Pada l September lalu, Malay

sia mencatatkan kes virus zika
pertama apabila seorang wanita
dari Klang, disahkan positif di
jangkiti virus itu selepas pulang
dari Singapura pada 21 Ogos,
manakala Sabtu lalu, Kemente
rian Kesihatan turut mengesah

kan kes virus zika tempatan per
tama membabitkan seorang lelaki
berusia 6l tahun dikesan di Likas,
$abah.
Dalam pada itu, Mufti Sabah,

Datuk Bungsu Jaafar menegas
kan, tindakan menggugurkan
bayi dalam kandungan setelah
dikesan menghidapi zika adalah
melanggar hukum dasar Islam
iaitu membunuh nyawa yang
dibenarkan hidup.
Malah, menurutnya, andaian

para doktor ke atas bayi yang di
kandungkan itu akan mengalami
kemudaratan juga perlu dilihat

dalam aspek meluas.
"Mengikut hukum

dasar Islam, meng
gugurkan kandungan
adalah haram selepas
roh • telah ditiupkan
pada usia kandungan
empat bulan. Kita
harus lihat menggu
gurkan kandungan ini
adalah membunuh
nyawa yang dibenar
kan hidup, manakala
kandungan tersebut
jika dibiarkan bukan
mengalami kecacatan
100 peratus dan kemu
daratan itu hanya an
daian para doktor.
"Oleh itu, Islam

melihat mengekalkan
kandungan adalah
lebih wajib daripada
menggugurkannya
bagi wanita mengand
ung yang menghidap
virus zika," katanya.
Sementara itu,

Mufti Selangor, Datuk
Mohd. Tamyes Abd.
Wahid berkata, haram
bagi wanita hamil yang
dijangkiti virus zika
menggugurkan janin
mereka, meskipun se
belum mencapai usia
120 hari kecuali jika ja
nin itu disahkan tidak
akan selamat.

"Islam hanya membenarkan

berbuat demikian jika ada penge
sahan daripada doktor pakar be
ragama Islam bahawa bayi itu
tidak akan hidup lama atau akan
membawa kemudaratan kepada
ibunya.
"Andai kata dikenal pasti janin

dijangkiti zika sebelum berusia
120 hari dan disahkan oleh dok
tor Islam yang pakar bahawa bayi
atau janin itu tidak akan selamat
atau memudaratkan ibu men
gandung, maka ini diharuskan.
"Ini sama dengan kes lain, con

tohnya, bayi dikenal pasti tiada
kepala dan kalau lahir pun tidak
akan hidup lama dengan syarat
disahkan oleh doktor Islam yang
pakar," jelasnya.
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KENDERAAN be rat yang diletakkan di tepi jalan mengundang bahaya kepada penduduk Pandan Perdana, Kuala Lumpur, baru
barn ini.  UTU5AN/ALIF PUDZI

Penduduk rimas laluan jadi tempah punggah barang
AMPANG JAYA 7 Sept. Kelibat
jentera angkat susun yang bebas
bergerak di Jalan Perdana 6/10, di
sini mengundang rasa tidak sen
ang dalam kalangan penduduk
kerana laluan tersebut 'disalah
guna' sebagai lokasi pemungga
han barang.
Pergerakan jentera keluar mas

uk dan lalulalang dari jalan terse
but ke kawasan premis komersial
berhampiran menimbulkan kacau
ganggu lalu lintas terutama apa
bila bahan yang diangkut teijatuh.
Presiden Gabungan Persatuan

Penduduk Pandan, Terence Ee
berkata, aduan dan laporan ke
pada pihak berwajib sudah di
panjangkan namun sehingga kini
tiada sebarang tindakan penyele
saian yang diambil.
"Aktiviti pemunggahan terba

bit juga telah menyebabkan lalu
an menjadi sempit selain kehad
iran lori kontena yang diletakkan
di kiri dan kanan jalan.
"Pengguna jalan raya terpaksa

berdepan risiko setiap kali ber
selisih dengan jentera itu. Barang
yang diangkut setinggi lebih 10

"Majlis Perbandaran Ampang
Jaya atau pihak sewajarnya perlu
bertindak segera menangani isu
yang boleh mengancam kese
lamatan penduduk di sini.
"Jentera tersebut sepatutnya

terhad dipandu di kawasan gu
dang pemunggahan. Pergerakan
nya bebas di laluan awam tidak
diendahkan oleh pemilik premis

» ;di ,kawasan itu" katanya yang
berla^u^jaldian tidak

barubaru ini.
Menurutnya, antara yang di

angkut itu adalah plaster siling
dan barangan berbahaya lain
yang beratnya boleh mengakibat
kan kemalangan par ah.
Ujarnya, aktiviti pemungga

han tersebut biasanya aktif pada
sebelah pagi dengan kehadiran
empat hingga enam buah jentera

JALAN perumahan yang digunakan sebagai lokasi pemunggahan barang menjadi
punca kacau ganggu lalu lintas.

BEBERAPA kontena yang ditinggalkan sebegini bukan sahaja menyempitkan jalan malah sedikit sebanyak mencacatkan
pemandanean di sekitar kawasan tersebut.
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Azminenggan
lepasjawatan
Presiden FAS?
Oleh ZULKIFLISAINUDDIN
sukan@utusan.com.my '

■ SHAH ALAM 7 SEPt.

MENTERI Bqsar, Datuk
Sen Mohamed Azmin
Ali menkbayangkan

beliau akan terus menerajui
Persatuan Bolasepak Selangor
(FAS) meskipun terdapat desa
kan supaya berundur daripada
memegang jawatan Presiden
berikutan kemelut yang sedang
melanda persatuan berkenaan.
Mohamed Azmin berkata,

tiada sebab beliau perlu berbuat
demikian memandangkan isu
pentadbiran FAS kini sedang
dirunding antara timbalannya
dengan barisan exco persatuan
itu.
"Tidak mengapa. Perkara itu

(kemelut) saya sudah memper
jelaskan sebelum ini.
"Rundingan sedang dijalan

kan antara Timbalan Presiden
FAS (Datuk Abdul Mokhtar Ah
mad) bersama exco," katanya.
Beliau ditemui pemberita se

lepas menghadiri seminar ber
tajuk Copenhagen Solution For
Sustainable Cities, di sini hari
ini.
Mohamed Azmin diminta

mengulas desakan beberapa
persatuan penyokong skuad The
Red Giants yang mahu beliau
berundur kerana didakwa gagal
menjalankan tanggungjawab
dan tidak komited menyelesai
kan kemelut dalaman FAS.
Sebelum ini beberapa per

satuan penyokong Red Giants
berharap FAS ditransformasi
kan bermula dengan pengun
duran Mohamed Azmin daripa
da jawatan Presiden berikutan
pelbagai kemelut yang melanda
telah menjejaskan prestasi pa
sukan itu.
. Mereka turut mencadangkan

FAS melantik Raja Muda, Teng
ku Amir Shah sebagai Presiden
untuk mengatasi pergolakan
dalam persatuan berkenaan.

P*
Tidak mengapa. Perkara
itu (kemelut) saya
sudah memperjelaskan
sebelum ini.Rundingan
sedang dijalankan antara
Timbalan Presiden FAS

(Datuk Abdul Mokhtar
Ahmad) bersama exco."

MOHAMED AZMIN
Menteri Besar Selangor
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ISU & HAK PENGGUNA
■ MOHON Majlis Perbandaran Kajang
mengarahkan kontraktor untuk
membersihkan longkang di belakang
kawasan perumahan Tainan Seri Emas,
Kajang Selangor agar dapat mengelak
pembiakan nyamuk.>NAKHIDUPSIHAT

■ KERAJAAN perlu mengkaji semula
kadar bunga yang dikenakan ke
atas kenderaan nasional yang tinggi
berbanding kereta import Kadar bunga
kereta tempatan perlu diturunkan bagi
memastikan kelangsungan industri
ini.>GAMAL

■ MOHON jasa baik penguat kuasa Majlis
Bandaraya Shah Aiam memantau
keadaan traflk di kawasan Seksyen
7, Shah Alam, Selangor yang terlalu
sesak terutamanya pada waktu malam.
Ramai pemilik kenderaan meletakkan
kenderaan sesuka hati.>MR2U

■ PIHAK berwajib sepatutnya"

mengambil langkahlangkah tertentu
dalam menangani isu tempat letak
kereta orang kelainan upaya dan
bukannya seperti melepaskan batuk
di tangga. Saya mencadangkan
agar kon besi diletakkan di kawasan
tersebut.>PRIHATIN
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'llmno tak
perlu panik'

Laporan Sinar Harian, kelmarin.

■ MOHD FAHMI ISMAIL

SHAHALAMTimbalanPresiden
PKR, Datuk Sen Mohamed Azmin
Ali berkata, pertemuan Tun Dr
Mahathir Mohamad dan Datuk
Seri Anwar Ibrahim itu cukup
bail< khusus untuk menyatupadu
kan umat dan rakyat Malaysia.

Menurutnya, pertemuan itu
juga dilihat untuk memperkukuh
kan partiparti pembangkang
menjelang PRU akan datang.

"Kenapa kamu semua takut
pertemuan ini. Umno tak perlu
panik kerana saya kira ini satu per
mulaan baik sebagai persiapan kita
menghadapi PRU.

"Kita ada satu matiamat iaitu
menyelamat negara dan memulih
kan ekonomi," katanya di sini,
semalam.

Selasa lalu, kehadiran

Mahathir ke Mahkamah Tinggi
Kuala Lumpur dikatakan sebagai
tanda sokongan terhadap per
mohonan Anwar bagi mencabar
Akta Majlis Keselamatan Negara
(MKN) 2016, menarik perhatian
banyak pihak apatah lagi kedua
duanya bersalaman selepas 18 ta
hun bermusuhan.

Dalam pada itu, Azmin ber
kata, segala perancangan ini di
lakukan secara kolektif.

Ketika diminta mengulas
adakah Anwar sedia memaafkan
dan melupakan sengketa dengan
Mahathir, Azmin berkata, semua
pihak kini pandang ke.depan dan
lebih berminat berbincang me
ngenai negara Malaysia.

"Beliau (Anwar) sudah cakap
benda ini banyak kali pada masa
lalu dan kami berbincang masa de
pan negara ini," katanya.
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Terjah Aedes bukti kesungguhan
Kerajaan negeri beri keutamaan banteras penularan wabak denggi, Zika
■ MUHAMMAD FAIZ SULONG
SHAH ALAM  Memerangi
pembiakan nyamuk aedes akan
menjadi keutamaan dalam
mengawal penularan wabak denggi
dan virus Zika untuk kesejahteraan
masyarakat.

Perkara itu dinyatakan Exco
Kesihatan, Kebajikan, Hal Ehwal
Wanita dan Keluarga, Dr Daroyah
Alwi ketika hadir merasmikan
program Terjah Aedes anjuran Majlis
Bandaraya Shah Alam (MBSA) di
Pusat Komersial Seksyen 7, Shah
Alam, di sini.

"Seperti yang kita maklum,
nyamuk aedes bukan sahaja vektor
kepada penularan denggi, malah
menjadi penyumbang kepada risiko
demam chikungunya dan terbaru
virus Zika.

"Virus Zika boleh menyebabkan
kecacatan otak manakala denggi pula
mampu membawa kepada kematianr
katanya.

Program itu turut mendap?t
sokonganpenuhdaripadaAdunKota
Anggerik, Yaakob Sapari.

Menurut Daroyah, komitmen
dan peranan semua pihak perlu
digembleng bagi membantu
mencatatkan penurunan statistik dan

jumlah kes khususnya di Selangor.
"Bagi kes denggi di Selangor,

daerah Petaling masih lagi menjadi
kawasan mencatatkan kes denggi
tertinggi.

"Antara tiga kawasan pihak
berkuasa tempatan (PBT), Majlis
Bandaraya Shah Alam (MBSA)
masih mencatatkan kes terendah

berbanding Majlis Perbandaran
Subang )aya (MPSJ) dan Majlis
Bandaraya Petaling Jaya (MBPJ).

"Namun, kita harap statistik di
semua kawasan bakal mencatatkan
penurunan dari semasa ke semasal'
katanya

Sementara itu, dalam program
sama, Daroyah turut merasmikan
pelancaran Unit Tindakan Denggi
(UTD) MBSA yang ditempatkan di
kawasan mempunyai tempoh wabak
melebihi 100 hari atau melebihi 100
kes.

"UTD ini juga menyasarkan
penurunan kes denggi.

"Pada masa sama, , kerajaan
negeri telah mengenal pasti satu
produk untuk membunuh nyamuk
aedes dan MBSA akan menjadi
perintis kepada projek ini," katanya.

Daroyah turut serta dalam slot terjah ke beberapa premis kediaman di
sekitar Pusat Komersial Seksyen 7.
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MCA bertanding Dun Sekinchan
Tiong Lai laungkan janji parti itu akan bekerja keras untuk rampas kembali kerusi berkenaan
V MOHD IZZATUL IZUAN TAHIR
SUNGAIBESAR  MCA ke
kal bertanding di kerusi Dun
Sekinchan dan akan bekerja
keras untuk memastikan ke
menangan BN pada PRU akan
datang.

Presiden MCA, Datuk Seri
Liow Tiong Lai berkata, tiada
isu MCA akan menyerah
kan kerusi itu kepada Umno
meskipun mengakui kegagalan
merampas kerusi dimenangi
DAP sejak PRU 2004 lalu.

"(Dun) Seldnchan masih
di bawah MCA dan kita akan
mempertahankan kerusi ini.
Ini tanggungjawab kita.

"Sebab itu saya turun pa
dang nak lihat perkembangan
di Dun Sekinchan dan pastikan
jentera pilihan raya MCA ber
jalan baik di siiu' katanya ketika
ditanya kesediaan MCA me
nyerahkan kerusi itu kepada
Umno selepas parti itu gagal
merampas Dun Seldnchan se
jak tiga penggal lalu.

Terdahulu, Tiong Lai me
lawat Sekolah Menengah
Jenis Kebangsaan Yoke Kuan,
Sekinchan dan Majlis Makan
Malam MCA Bahagian Sungai
Besar di Restoran Sin Ming

Kee, Sekinchan.
Tiong Lai berkata, pe

ningkatan bilangan pengundi
Cina pada Pilihan Raya Kecil
(PRI<) Kawasan Parlimen
Sungai Besar lalu, menunjuk
kan mereka yakin kemampu
an BN yang berkonsepkan
1 Malaysia dan polisi ke
sederhanaan diamalkan selain
agenda transformasi negara.

"Saya tegaskan MCA
akan terus gigih mendapat
kan sokongan pengundi Cina
dan memastikan kepelbagaian
kaum, budaya dan bahasa da
lam negara ini adalah kekuat
an kita untuk berdaya saing di
peringkat antarabangsa.

Dalam pada itu, beliau tu
rut menggariskan beberapa
strategi mengembalikan kerusi
Dun Sekinchan kepada MCA,
antaranya meningkatkan eko
nomi, perkhidmatan dan me
nyelesaikan masalah rakyat,
memajukan ekopelancongan
serta memastikan belia mem
punyai pekerjaan.

"Ramai ahli MCA di sini.
Ini masanya kita cari mereka

semula dan pastikan mereka
faham agenda transformasi.

"Kita akan terus beri
tumpuan untuk cari ahlitam
bah pengundi baru," katanya.

Beliau yang juga Menteri
Pengangkutan berkata, rakyat
khususnya dalam kalangan
masyarakat Cina diminta te
rus memberi sokongan kepada
BN dan komponen BN lain.

"Kita yakin MCA dan BN
akan mempamerkan hasil per
juangan dalam PRU akan da
tang dan akan teruskan pen
capaian cemerlangr katanya.

Katanya, BN terbukti da
pat memerintah dan mem
berikan perkhidmatan terbaik
meskipun mempunyai 13 parti
komponen berbanding pem
bangkang yang mempunyai
tiga atau empat parti yang ma
sih tidak bersefahaman.

"Contohnya, Selangor su
dah lapan tahun pakatan me
merintah, asyik berpecah dan
tukar MB, kemudian berpecah
dengan Pas dan bertelingkah
sesama sendiri.

"Ini tidak membawa apa
apa pembangunan dan makna
kepada rakyat," katanya.

Tiong Lai menyampaikan peruntukan dan janji PRK Kawasan Parlimen Sungai Besar kepada
beberapa pertubuhan pada Majlis Makan Malam MCA Bahagian Sungai Besar.
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SMK Dusun Nanding 1
johan pertandingan tarian
AMPANG  Sekolah
Menengah Kebangsaan (SMK)
Dusun Nanding 1, dinobatkan
johan Pertandingan Tarian
Antara Sekolah Khas Daerah
Gombak dan Hulu Langat
anjuran Majlis Perbandaran
Ampang Jaya (MPAJ),
semalam.
Sekolah berkenaan

membawa pulang trofi dan
hadiah wang tunai RM1,000
sertasijil.

Sebanyak 19 kumpul
an menyertai pertandingan

yang diadakan di Auditorium
MPAJ.
Setiausaha MPAJ,

Hasrolnizam Shaari ber
kata, bakat dimiliki anakanak
terlibat cukup istimewa.

"Malah, setandingdengan
manusia normal yang lain ke
tika membuat persembahan di
ataspentas.

"Situasi itu mengundang
rasa kagum pengadil per
tandingan dan hadirin turut
terpegun dengan bakat yang
dimiliki insan istimewa ini,"

katanya pada ucapan maj'
lis penutup pertandingan itu,
semalam

Beliau berkata, tujuan uta
ma pertandingan ini adalah
untuk mencungkil bakat ba
haru seni tarian dalam kalang
an muridmurid orang kurang
upaya (OKU) di Gombak dan
Hulu Langat

Pada pertandingan itu,
naib johan dimenangi SMK
Cheras Jaya manakala tem
pat ketiga milik SMK Bandar
Rinching.

Hasrolnizam (berdiri, lima kiri) bersama pegawai MPAJ dan guru pengiring serta pelajar SMK
Dusun Nanding 1.
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Gejala sosial cemar Bukit Belanda
Ibu bapa bimbang kawasan bersejarah yang tidak diselenggara itu jadi port pelajar ponteng sekolah
PEKAN LAMA  Bukit Belanda
yang semak dan tidak terurus me
nimbulkan kebimbangan ibu bapa
berikutan kawasan itu menjadi
port pelajar merokok dan ponteng
sekolah.

Lebih dikesalkan, kawasan ber
sejarah itu seolaholah tidak dijaga
dengan baik pihak berwajib meski
pun menjadi salah satu tumpuan
pelancong tak kira dalam dan luar
negara.

Pengerusi Pertubuhan Bersatu
Anak Jati Kuala Selangor, Mohd Naser
Mohd Amin berkata, pihaknya tidak
mahu Bukit Belanda yang ada ber
sebelahan sekolah itu disalahgunakan
individu tidak bertanggungjawab.

Menurutnya, hasil tinjauan orang
kampung mendapati kawasan tangga
di Bukit Belanda itu sering menjadi
port pelajar merokok sebelum dan
selepas waktu persekolahan

"Mungkin disebabkan kawasan
semak dan tidak diselenggarakan me
nyebabkan mereka suka lepak di ka
wasan itu dan saya bimbang gejala
sosial menjadi lebih buruk.

"Tak nafikan sebelum ini kawa

/•
/■

' >

Sebahagian penduduk memohon isu
gejala sosial di Bukit Belanda dapat
diberi perhatian semua pihak.

san itu pernah jadi port maksiat, da
dah dan ponteng sekolah, jadi kami
tak mahu isu itu berulang akibat tiada
tindakan pihak berwajib!' katanya.

Mohd Naser beikata, sebelum ini
anak penduduk berpeluang meng
habiskan masa dengan bermain bad
minton atausepaktakrawdi kawasan
balai raya berhampiran.
. "Namun disebabkan kawasan ba
lai raya itu tidak terbela dan dijaga de
ngan baik selepas pertukaran pucuk
pimpinan kerajaan negeri, anak muda
hilang arah dan mula main motor.

"Budaya merempit mula menular
dalam kalangan anak penduduk se
bab mereka tak ada tempat lain nak
beriadah...mungkin pihak berwajib
perlu memandang serius perkara ini;'
katanya.

Bimbang masalah sosial
Wakilbapa, Abdul BasarSulaiman

turut melahirkan kebimbangan me
ngenai isu pelajar pontengyangmung
kin memberi kesan kepada anaknya
yang bersekolah di sekolah sama.

"Sebagai bapa, saya memang ri
saumemikiikan gejala sosial ni sebab

masih ada anak yang masih belajar di
sekolah...tak dinafikan pengaruh ka
wankawan cukup kuat

"Kita nampak anak bersiapsiap
nak peigisekobhtapihakikatnya me
reka tak sampai sekolah pun...boleh
melencong ke tempat lain dan lepak
dengan kawankawan.

"Sebab itu kerjasama semua amat
penting untuk bantu sebab sebagai
bapa, saya memberi sokongan se
penuhnya untuk bantu mengurang
kan gejala sosial ini," katanya.

Jangan sandar satu pihak
sahaja

Sementara itu, Ahli Pailimen
Kua|tSefengor.Datuk Sen Irmohizam

geri ini dan baginda tuanku Sultan
Selangor sering mencemar duli me
ngunjungi makam yang ada di Bukit
Melawati itu.

"Perlu ada aktiviti pdancongan
membabitkan pengjibatan remaja
atau anak muda kerana saya tidak
mahu kawasan peninggalan sejarah
itu menjadi port le^ak dan akbviti U
daksihatl" katanya, .

angunkan kawasan tumpuan pe
ancong di daerah ini

"Janganlah tugas ini disandaikan
;epada kerajaan persekutuan semata
nata kerana kerjasama kedua keraja
in amat penting dalam penyediaan
nfrastruktur dan pengindahan ka
vasanpelancongan.
.^JJCawasan pebnoongan ini pen
j^wana merupakan sejarah ne

' *

1;

I
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i
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JomPay mudahkan
orang ramai bayar cukai
KUALA KUBU BHARU Orang ramai kini boleh
membayar cukai taksiran hanya dengan hujung jari me
lalui internet atau JomPAY.

Kemudahan itu meliputi 42 jenis bank di Malaysia
dan ia merupakan transaksi bayaran melalui bank
internet.

Paling menarik, servis ini dibuka secara 24 jam dalam
talian dan memudahkan orang ramai untul< membayar
sukai taksiran tanpa perlu ke kaunter di Majlis Daerah
Hulu Selangor (MDHS).

Orang ramai juga tidak perlu membuat sebarang
pendaftaran untuk menggunakan perkhidmatan ini te
tapi hanya perlu mengingati kod bil MDHS saja untuk
membuat bayaran.
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Ambil tugas YDP MDHS
KUALA KUBU BHARU Setiausaha
Majlis Daerah Hulu Selangor (MDHS) di
lantik secara rasmi sebagai Timbalan Yang
Dipertua (YDP) MDHS berkuat kuasa ser
tamerta bermula Ogos lalu.

Azman Dahlan berkata, tugasnya hanya
menggantikan YDP MDHS Mohd Zain A
Hamid jika beliau tidak dapat hadir.

"Saya hanya ganti YDP untuk pe
ngerusikan mesyuarat saja. Tetapi tugas
hakiki masih lagi sebagai Setiausaha.

"Jadi, diharapkan dengan peranan
baru saya ni bolehlah dasar atau keputus
an dipercepatkan disebabkan kita berdepan
ramai client.

"Ini memandangkan banyak per

mohonan yang perlu kita pertimbangkan
secepat mungkin," katanya kepada Sinar
Harian.

Menurutnya, dengan pelantikan itu
juga sedikit sebanyak mampu membantu
tugas YDP jika beliau berdepan kekang
an waktu.

"Hanya lebih kepada pengerusikan me
syuarat saja, tetapi kalau sesuatu keputusan
itu ditangguh, saya juga perlu mendapatkan
keputusan dari YDP.

"Kita cuma tak mahu buang masa pe
mohon saja. Kalau boleh, segala urusan
kita mahu selesaikan dalam tempoh dua
minggu selepas permohonan dibuat,"
katanya. Azman ketika majlis angkat sumpah

sebagai timbalan YDP, barubaru ini.
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'Kedudukan saya
masih di peringkat
rundingan'
MENTERI Besar Selangor, Datuk
Seri Mohamed Azmin M berkata,
belum acta sebarang keputusan dibuat
berhubung kedudukan beiiau sebagai
presiden persatuan bola sepak negeri
setakatinL

Beiiau berkata, buat masa ini
perkara itu masih di peringkat
rundingan antara timbalan presiden
dan anggota Exco persatuan bola
sepak berkenaansamaada beiiau akan
dikekalkanatautidak.

"Saya dah jelaskan sebdum ini
bahawa ia sedang dirundingkan antara
timbalan presiden dan ahli Exoo FAS,"
katanya.

Beiiau berkata demikian ketika
diminta mengulas desakan kelab
penyokong pasukan bola sepak
Selangor atau skuad Geigaa Merah
yang meminta Mohamed Azmin
berundurdanpadajawatanitukerana
beiiau diMhat gagal menjalankan
tan^ungjawabnya.  Bemarm

Page 1 of 1

08 Sep 2016
Sinar Harian, Malaysia

Author: No author available • Section: Sukan • Page: 56 • Printed Size: 52.00cm²
Market: KL • Country: Malaysia • Photo: Black/white • Ad Value: MYR 512.00
PR value: MYR 1,536.00 • Item ID: MY0026977566

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in
any form without the prior consent of the copyright owner.



Bersih 5
rally in
November
KUALA LUMPUR: The Bersih 5 rally will be held
in November, electoral reform group Bersih
2.0 chairman Maria Chin Abdullah said.
However, she declined to reveal the specific

date, venue and purpose of the gathering,
saying that details would be revealed in a press
conference on Sept 14.
The group's street protest was reportedly

being organised to press for action on the
IMalaysia Development Bhd (1MDB) case after
the United States government had filed a com
plaint over assets linked to the strategic in
vestment firm.
The first Bersih rally was in 2007, and the

earlier rallies saw clashes between police .and
protesters.
The last rally, which took place in August

last year, was peaceful, though there were
some minor incidents.
A Red Shirt rally was organised the month

after that to counter the Bersih rally.
In a related development, Bernama reported

that the Court of Appeal had struck out a
charge against Maria over her alleged failure to
give police notice before the rally last year.
A threeman bench chaired by judge Datuk

Tengku Maimun Tuan Mat held that there
were merits to allow her appeal to set aside a
High Court refusal to strike out the charge.
She said any law, including court judgments,

could not be applied retrospectively. Presiding

with her were judges Datuk Ahmadi Asnawi
and Datuk Kamardin Hashim.
With this decision, Chin, 60, will not face a

trial on that charge at the Kuala Lumpur Ses
sions Court.
She was charged at thfe Sessions Court on

Oct 1 last year for failing to give notice to the
Brickfields district police 10 days in advance
before organising the rally in front of the NU
Sentral shopping complex, Jalan Tun Sam
banthan, Brickfields, here between 2pm and
3pm on Aug 29 last year.
Earlier, counsel M. Puravelan submitted the

charge against his client was unlawful as it was
premised on a provision that was declared
unconstitutional by the Court of. Appeal.
He said at the time of the alleged offence, the

decision in the Nik Nazmi Nik Ahmad case,
which declared unconstitutional Section 9 (5)
of the Peaceful Assembly Act that penalised
organisers of a rally if they failed to notify the
police, was still an applicable law.
Puravelan said it was only on Oct 1 last year

that another panel of the Court of Appeal in
the R. Yuneswaran case decided not to follow
the Nik Nazmi decision.
However, deputy public prosecutor Suhaimi

Ibrahim argued that the decision in
Yuneswaran's case was the applicable law be
cause it was the latest decision, adding that a
law could be applied retrospectively.
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'Dr M, Anwar will do anything for political mileage'
IPOH: The meeting between former premier
Tun Dr Mahathir Mohamad and Datuk Seri
Anwar Ibrahim recently has proven that the
two former rivals are willing to do anything in
their political pursuit.
Menteri Besar Datuk Seri Dr Zambry Abd

Kadir said as individuals, Dr Mahathir and
Anwar did not have any political clout and
needed each other to be formidable.
"This meeting is nothing unusual. Anything

can happen in politics," he said.
Earlier this week, Dr Mahathir met Anwar

for the first time jn 18 years at the Kuala
Lumpur High Court where it was set to hear
Anwar's application to strike down the Na
tional Security Council (NSC) Act 2015.
"Today they do this (meeting each other)

and tomorrow they are likely to take different
actions. But their goal will remain the same,
which is for political mileage," Zambry said
after chairing the state executive council
meeting here yesterday.
He said this when asked to comment on the

unprecedented meeting between Dr Mahathir
and Anwar on Monday.
Zambry, who is also Perak Barisan Nasional

chairman, advised party members to be pre
pared for new challenges as the opposition

would always find ways to try and get power.
In Putrajaya, Dr Mahathir has been urged to

come clean about his agenda following what
appears to be efforts to cosy up to jailed former
opposition leader Datuk Seri Anwar Ibrahim.
Umno Youth vicechief Khairul Azwan

Harun said Dr Mahathir should clarify his
intentions.

"I see it (the meeting) as a cheap and dirty
political plot. He supposedly went to court to
declare his support for Anwar in his fight
against the NSC Act. But what is Dr Mahathir's
stand on Anwar? Does this mean that he has
accepted Anwar as a political partner? He

needs to come clean (about this)."
Azwan said Dr Mahathir was desperate to

gain support ahd would do anything for it.
"We are not easily fooled by these tricks."
He said there should not be any issue per

taining to the setting up of NSC as it had gone
through the democratic process.
"It is very disappointing to see Dr Mahathir

coming up with this agenda to fan the flame
on the issue. The main question now is what
he actually wants."
In Shah Alam, PKR deputy president Datuk

Seri Azmin Ali reiterated that Dr Mahathir's

presence at the courthouse was to show sup

port for Anwar's court case.
"He is interested on the particular case and

even blogged about it. He was happy that
Anwar took the effort (to strike down the NSC
Act) and he wanted to support the initiative."
Azmin said the private meeting between Dr

Mahathir and Anwar was to discuss the prepa
ration of the case, particularly in filing the
affidavit and other procedures that had to be
followed.
"(PKR president) Datuk Seri Dr Wan Azizah

Wan Ismail and I were present. We discussed
many things, so we could move forward from
there."

Asked if Anwar was willing to forgive and
forget, Azmin said: "He (Anwar) had said
many times in the past that he wanted to move
forward in the interest of Malaysians and the
country."
Azmin said it was a "collective effort" to

bring the two together, and described the
meeting as a step forward to unite Malaysians
and strengthen the opposition.
He was speaking after delivering his keynote

closing address at the Copenhagen Solutions
for Sustainable Cities Seminar.
Present was Danish Ambassador to Malaysia

Nicolai Ruge.

Umno Youth
vicechief
Khairul
Azwan Harun

(centre) at a
press
conference in
Putrajaya
yesterday. Pic by
Ahmad Irham
Mohd Noor
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Charge against Bersih chairman struck out
PUTRAJAYA: The Court of Appeal
has struck out a charge against
Bersih 2.0 chairman Maria Chin

Abdullah over her alleged failure
to give notice to police prior to a
rally event last year.
A threeman bench chaired

by Justice Datuk Tengku Maimun
Tuan Mat held that there were

merits to allow her appeal to set
aside a High Court refusal to strike
out the charge.

She said any law, including court
judgements, could not be applied
retrospectively. Presiding with her
were Justice Datuk Ahmadi Asna
wi and Justice Datuk Kamardin
Hashim.

With this decision, Chin, 60, will

not face a trial on that charge at
the Kuala Lumpur Sessions Court.

She was charged at the Sessions
Court on Oct 1, last year, for failing
to give notice to the Brickfields dis
trict police, 10 days in advance be
fore organising the rally in front of
the NU Sentral shopping complex,
Jalan Tun Sambanthan, Brickfields,
Kuala Lumpur between 2pm and
3pm on Aug 29, last year.

She was charged under Section
9(5) of the Peaceful Assembly Act
2012 and liable to a fine of up to
RM10,000 upon conviction.
Chin subsequently applied to

the High Court for the charge to
be struck out, but her applica
tion was dismissed by the court

on April 18 this year.
Earlier, counsel M Puravelan

submitted that the charge against
his client was unlawful as it was
premised on a provision that was
declared unconstitutional by the
Court of Appeal.
He said at the time of the al

leged offence, the decision in the
Nik Nazmi Nik Ahmad case which
declared unconstitutional Section
9(5) of the Peaceful Assembly Act
that penalised organisers of a rally
if they failed to notify the police,
was still an applicable law.
Puravelan said it was only on

Oct 1, last year, that another pan
el of the Court of Appeal in the R
Yuneswaran case decided not to

follow the Nik Nazmi decision and
had ruled that Section 9(5) of the
Peaceful Assembly Act was con
stitutional.
However, deputy public prose

cutor Suhaimi Ibrahim argued that
the decision in Yuneswaran's case
was the applicable law because
it was the latest decision, adding
that a law could be applied retro
spectively.
Earlier outside the court, Chin

said Bersih 2.0 would hold a rally in
November, adding that it would re
veal details of the proposed gather
ing on Sept 14 at a press conference.

On the outcome of the Court of

Appeal decision, she said she was
happy. — Bernama
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Model waste sorters
Although the waste separation ruling has yet to be implemented in Selangor, 200 houses
and a school in SS20, Petaiingjaya, are actively involved in this practice. >2&3

Joint effort: The SS20 neighbourhood is among the most successful participants of the MBPJ waste separation pilot project. The neighbourhood started with 20 houses at the start of the project in April and
has extended to 200 houses in August — 5IA HONG KIAU/The Star
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SS20 leading the way
in waste separation
Residents show exemplary practices in pilot project

story by
SHEILA SRI PRIYA

sheilasripriya@thestar.com.my

EXPERTS believe that residents in
cities like Petaling Jaya are well
aware of the need to separate their
waste, but to make it a sustainable
practice, there are other factors that
need to be in place.
Good leadership at neighbourhood

level, recognition and consistent sepa
rated waste collection mechanism are
among them. Single stream waste
separation is another pull factor.
Waste management experts said

the authorities should also review
the effectiveness of recycling bins
placed in neighbourhoods.
Currently, some residents opt to

sell their recyclable items for cash
while others prefer to donate those
items to nonprofit organisations.
Sadly, the majority are still not

attuned to the idea of waste separa
tion.
One question regularly asked by

those who surrender their recycla
bles to local councilappointed waste
collectors is how the profits generat
ed from the sale of the separated
waste will benefit them.
Unlike the Federal Territories and

several other states in the country, it
is not compulsory to separate waste
in Petaling Jaya or in any parts of
Selangor. But it is in the pipeline.

In the meantime, there are pilot
projects being carried out by
Petaling Jaya City Council (MBPP
since last year in selected neighbour
hoods. The response was under
whelming.
However, one neighbourhood

stands out as a beacon of hope and it
has expanded the waste separation
project involving just 20 residential
properties in April to 200 houses now.
The SS20 residents also roped in a

cluster school in their neighbour
hood, SMK Damansara Utama, to
participate in their waste separation
activity.
Every Friday morning, the sepa

rated waste from this neighbour
hood is collected by MBPJ's recycling
lorries.
StarMetro gets some feedback and

an update from MBPJ Solid Waste
Management and Public Cleansing
Department director Lee Lih Shyan,
environment and waste manage
ment specialist Dr Theng Lee Chong,
SS20 residents as well as SMK
Damansara Utama principal Zulaika
Rahman and students.

Residents

compulsory effort.
SS20 Damansara Utama Rukun

SS20 Damansara Utama Rukun
Tetangga chairman Eileen Thong
said residents were committed to the
waste separation pilot project
because it was executed systemati
cally.
"We support all green initiatives.

We stayed committed to this project
because MBPJ assured us that the

recyclable items would be collected
each week in an organised manner.
It has been good so far," she said.
She said the waste separation idea

was not foreign to most of her neigh
bours.

However, they were mostly dis
couraged to continue when they
were not able to send it personally to
the recycling centres regularly.
"When the recyclable things accu

mulate in the houses people feel dis
couraged," she added.
The council provided each of the

participating household a yellow
plastic rack to store their recyclables.
Residents surrender all their sin

gle stream separated waste to the
collectors on Friday morning.
"The single stream recyclable col

lection is another attractive factor.
We do not need many containers to
store the items and it cuts the has
sle," said Thong.
She opined that the large 3R recy

cling bins placed in residential was
not a good idea because those bins
were treated as rubbish bins.
"I have seen waste such as old toi

let bowls and other home renovation
waste dumped into the 3R bins.
"The best practice is the single

stream separation. After all, the recy
cling centres will still have to go
through the waste and separate
them once again," she noted.
Thong said it was important to

carry out pilot projects before any
council makes waste separation a
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Tetangga secretary Wong Yin Choo
said she started recycling 20 years
ago and it was a habit she picked
up during her stay in the United
States.

"We could drop these recyclables
in schools. Children would also
bring those items to school," she
said.

Wong said the focus should be to
sustain the waste separation efforts
and recycling efforts through com
munities.

Starting young
The SS20 residents expanded the

waste separation idea to the sec
ondary school in the neighbour
hood because they believed in
instilling good practices in the
young.
SMK Damansara Utama princi

pal Zulaika Rahman said the recy
cling idea was a collaboration
between the school and its Parent
Teachcr Association.
The school launched a

Greenathon campaign and recy
cling was among the highlights.
Zulaika said the student leaders

would conduct competition to
encourage better participation for
the campaign.
They were also made to do

research on the topic of environ
ment and give public speeches at
school assembly.
"Some of the SS20 residents have

children studying in this school
and they are keen to work with
us." she said, welcoming more such
collaborations.
SMK Damansara Utama Leo Club

president Cameron Chong said the
club managed the recycling pro
ject.
"The students sell the items and

the funds collected will be returned
to the students through attractive
competition rewards.
"The class which contributes the

most will be rewarded. This is an
attractive factor which keeps the
project rolling.
"We believe once it becomes a

habit, students will stick to it for

Zulaika {left! says SS20 residents are collaborating with the school and have
introduced recycling to the students. The students have caught on to the habit of
recycling now.

the rest of their lives.
"We are the future generation

and we have the responsibility to
ensure our generation inherits
good practices," said Chong.

made from recycling will benefit
them. Otherwise they will sell it,
give it to nonprofit organisations
or not recycle at all," he said.
MBPJ Solid Waste Management

and Public Cleansing Department
director Lee Lih Shyan said com
munities needed champions to
make waste separation a success.
The council also understands

that recognition is another impor
tant factor and MBPJ provides
incentives such as assessment
rebates as well as offers grants up
to RM30.000 to exemplary neigh
bourhoods through its sustainable
community competitions.
The council also offers logistic

support in the case of SS20 to col
lect their recyclable waste.
Lee said the council welcomed

communities to initiate their own
waste separation projects.
"People need community heroes

to spearhead green projects. Good
leaders are able to keep their com
munity together and focus on their
final goal, which is to protect the

The experts
Environment and waste manage

ment specialist Dr Theng Lee
Chong said people were aware of
waste separation and some were
already practising it.
"However, the public want to

know what is in store for them if
they give their recyclables to the
council.

"I feel Petaling Jaya has a large
pool of highly educated residents. I
do not think they lack awareness
in the aspect of waste separation.
They just need to tune their minds
towards doing it.
"They want to know how the

council will return the gains from
the sale of these recyclables to
them. It will be easier if they.are
convinced about how the gains

environment for generations to
come," he said.
He also urge the public to be less

driven by the economic factor of
recycling.
"You cannot say you are not

interested in recycling newspapers
when there is a drop in the price of
paper. We do not want this type of
mentality. Recycling in the long run
has to become our culture," he reit
pratprl.

Lee said the profit made from
the sale of the recyclable items col
lected by the council was returned
to the public through green activi
ties.

"In the future, money from the
sale of recyclables collected from
residents can even be returned to
them as rewards through environ
mental competitions and for their
community garden initiatives," he
said.
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1 Wong (left) says
she started recy
cling 20 years ago.
It is a habit she
picked up during
her stay in the US.
She places all her
recyclables into a
yellow container
provided by MBPJ

2 The regular
collection
schedule by MBPJ
is an encouraging
factor for SS20

Petalingjaya
residents to

separate their
waste.

— Photos: SIA
HONG KIAU/The
Star
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Residents barring health teams from premises
KOTA KINABALU: Many house
owners in a residential area here
where the first case of locally trans
mitted Zika virus was detected are
still refusing to let health teams
enter their premises.
"We don't know why some of the

owners or house occupants at
Taman Public Jaya Apartment are
refusing entry to our teams to con
duct checks for mosquito breeding
areas.

"We have no choice but to seek a
court order," said Kota Kinabalu
City Hall director general Datuk
Joannes Solidau.
A 61yearold local man who

lived at the apartment had contract
ed the Zika virus and died of heart
complications on Sept 3.

Solidau said the adjacent Radiant
Tower management, whose securi
ty guards initially refused entry into
the place, allowed inspection teams
to enter yesterday.
The checks would also be extend

ed to 775 premises in the 400m
radius of the Public Jaya apartment.
"So far we have not issued any

compounds. Our operations are
mainly to ensure that there are no
mosquito breeding grounds within
the homes and apartments," he said.
Local authorities in Klang,

Selangor, where the first case of
Zika was reported, were also having
a tough time.
"Many residents are not willing

to cooperate with enforcement
officers from the Klang Municipal

Council (MPK) by ignoring or not
answering their door bells," said
council secretary Adi Faizal Ahmad
Tarmizi when met after a teachin
on safe cities here yesterday.
Adi Faizal said that MPK had

adopted a twopronged strategy to
eradicate breeding areas by focus
ing on containment and end of
remission.
He said the spot checks are neces

sary to help residents contain
breeding grounds they were una
ware of, as well as handing out
Abate larvicide, aerosol and inform
ative leaflets on dengue and Zika.
"Some of the residents may be

afraid that our officers will find
breeding areas in their homes.
"But MPK will only issue a notice

for first offenders pending a second
visit," he said.
MPK Health Department director

Azmi Muji said as of August, 365
new dengue cases were been
recorded in Klang, with one death
in August in Taman Sentosa this
year.
Kota Pendamar is the only den

gue hotspot in Klang now, with 23
dengue cases recorded in August.
In August alone, 167 places in

Klang were found with breeding
areas, with two notices issued. The
areas involved residences, commer
cial areas and project sites, he said.
Azmi also noted that a statelevel

mega operation will be launched on
Sept 12 to educate the public on the
dangers of dengue and Zika.
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SHAH ALAM ON WHEELS
The Shah Alam City Council
mobile counter will be operating
at the Section 18 Giant carpark
this Saturday from 11 am to 5pm.
Services provided include a com
plaint counter, checks and pay
ment of assessment fees and
parking fines. For details, visit
www. m bsa .gov. my
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Illegal stalls
demolished
20 trees planted at site in
Taman Pinggiran Batu Caves
to ensure hawkers do not return

tables, chairs, tents and other stall
equipment from 10 hawker stalls
and loaded all into four council
lorries.

The move was following criti
cisms by councillors during the
MPS full board meeting last month
that the enforcement department

SELAYANG Municipal Council
(MPS) demolished illegal hawker
stalls at a site in Taman Pinggiran
Batu Caves in Gombak and planted
20 trees there to ensure no
hawkers set up business there
again.
Over 35 personnel from the

council's enforcement, landscape
and engineering departments were
involved in the demolition exercise
on Sept 1 at the main road of
Lebuh Utama Sri Gombak.
Council corporate department

director Mohd Zin Masoad said
they had seized cooking utensils,

was slow in taking action despite
receiving public complaints.
"And they (the councillors)

mentioned that the hawkers in
Taman Pinggiran Batu Caves
caused a traffic jam in the area
and that stern action should be
taken.

"The next day, we had taken
action and demolished the stalls. At
the site, we have planted tree&
temporarily and dug up the area.
"This area will later be turned

into a carpark for the residents'
convenience," he said. — By

Trees have been
planted at the
site that was
once occupied
by illegal
hawkers along
Lebuh Utama
Sri Gombak.

STUART MICHAEL
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,(梳邦再也7日訊）国家基建公司与梳

邦再也市议会，分别在格瓦芝班路USJ 6

至USJ 8，及USJ 9及USJ 14交界处，提升

当地排水系统，以疏缓当地逢雨必灾的情

况。

梳邦再也区州议员杨巧双说,USJ 6至USJ 8

的工程由国家基建公司负责，市议会负责监督，

工程在7月22日已经开始，预计会在10月24日完

成，USJ 9与USJ 14的工程则是市议会负责，耗

资10万令吉，皆为防止格瓦芝班路水患工程。

她今日巡视当地时指出，上述耗资100万令吉

的提升工程，主要是加大USJ 6至USJ 8的沟渠排

水量，加快把雨水排走。

已見初步效果

"这次提升的是USJ 6接至USJ 8大沟渠的排水

系统，排水量从原本每秒40立方米，增加至每秒

52立方米。"

她说，USJ 6处在较低位置，当地居民在饱受

水患困扰，每次大雨都会令其住家前院积水。

"更严重的问题则是格瓦芝班路，一旦该路积

水将导致交通缓慢。"

她说，格瓦芝班路是当地主要道路，一般的积

水虽然约20分钟就会消退，然而这段时间造成的

交通影响，已经非常严重。

她指出，在施工期间，虽然曾经有数场大雨，

不过当地却没有水患的投诉，相信提升工程已经

见到初步效果。

"我们关注的是年尾雨季，相信完全提升后的

沟渠，能够帮助当地居民解决水患。"

出席者有市议会工程组工程师赛鲁、国家基建

公司铁道与基设工程副主任努鲁。

輕快鐵乘客受促

勿把車泊住宅區

★&巧双促请轻快铁乘客，勿随意把汽车泊在住宅
^区，以免造成当地居民困扰。

她指出，目前在其选区内的轻快铁站，还未有泊

与乘的设施，因此许多乘客为了方便，就把汽车泊

在附近住宅区内，影响到居民。

'受影响最大的是USJ 6及USJ 13,深受外来者

泊车困扰，阻碍到居民。"

她劝乘客，把车泊到适当的位置，勿再干扰到居

民，否则居民向市议会投诉，市议会将前往执法，

取缔外来车辆。 .

她指出，早前有乘客把车泊在USJ 13附近的位

置，回到时汽车轮胎竟然被不明人士拆走，把丰泊

到恰当位置，也是保障车主。

她说，基建公司目前正在兴建泊丰场，希望能够

尽快完成，解决问题。
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(仁嘉隆7曰讯）雪州行政议

员欧阳捍华移交3万5000令吉，

给直落拿督选区3所华小及幼稚

园，协助华小提升设备。

受惠华小包括仁嘉隆华小�

董事会、万津中华小学家教协

会、启化华小家教协会，各1万

令吉，：启化幼儿园5000令吉。

'欧阳捍华致词时说，雪州政

府每年制度化接出400行令吉，

资助雪州华小、.淡小及宗教学

校，也拨出200万令吉给雪州4

所独立中学，但教育是投资事

业，华小经常面对基金不足，

因此，从直落拿眘州选区拨

款，资助学校发展。

"瓜拉冷岳县很多小六生，

毕业后都到巴生四独中升学，

路途遥远，非常不使r呼吁瓜

冷热爱华教人士,在瓜拉冷岳

县，发起筹建独中分校，协助

当地学生。

週五駸中秋

他说，如果瓜冷县热心华教

人士，愿意筹办独中分校，雪

直落拿督4華小幼稚園

獲撥款提升設備

州政府非常乐意在土地方面，

提供协助与方便，让这间瓜冷

县的独中，早曰节sn 一

行动党直落拿督区联委会主

席洪建银说，直落拿督社区服

务中心，定于9月&日（星期

五）晩上？时，在仁嘉隆服务中

心,举办提灯笼游行及送月饼

晚会，现场将分发灯笼给出席

的小朋友，欢迎仁嘉隆居民踊

■瓜冷县直落拿督选Z，受惠华小蘆家协代表领取模拟支票，左起为李建汉、陈文发、洪晓珊、陈伟庆、洪建银、欧阳捍华、

郑永德、邱明宝、徐文环、颜俊才、镭伊玫及颜毅婧。

跃参与，这项活动，获得瓜冷

第8及9区居民代表联办。

该服务中心于9月11日（星期

曰)晚上7时，在行动党万津支

部，举办中秋晚会提灯游行，

该会准备1000多个灯笼及月

饼，准备派给当晚出席者。

出席者包括仁嘉隆华小家协

主席环、校友会主席颜俊

才广万津中华小学_协主席邱

明宝、理事锺伊玫、启化华小

家协代表洪晓珊、李建汉、启

化幼儿园代表陈文发、瓜冷县

议员郑永德、颜毅靖及万津区

助理陈伟庆等。
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■一☆嘉宾及代表在台上进行剪彩仪式，前排左5起为邱宜达、李进足、郑子洋、李文彬、李炎辉及邱订春。

(巴生7曰讯）�巴生直落玻

璃东圣殿昨日举行庆祝东圣

帝君宝诞千秋、成立21周年

纪念及筹募建殿基金联欢晚

宴，以筹募35万令吉，作为

新殿工程的建筑费。

目前，位于巴生绿林镇的

新殿，耗资超过280万打造，

工程已完成近96%，仅剩内部

装修工程仍需超过30万令吉

的资金来完成整个工程，希

望能于明年农历新丰期间迁

入新殿o�.

该殿主席李文杉于昨晚

致词时指出，工程原本不需

耗资280万令声，但由于近

直落玻璃東聖殿

新殿工程經費不足

传统建筑物的色彩，希望将

来不但可称为著名的道教道

场，更希望可称为巴生另一

个宗教旅游地。

'"今年将会本殿最后一

次在直落玻璃的旧殿庆祝神

诞，明年将会在巴生绿林镇

的新殿庆祝神诞。"

代表雪州高级行政议员拿

督邓章钦致词的巴生市议员

期马币贬值，导致建筑原料

涨价，这是理事会所料不及

的，因此希望善信们可以踊

跃捐款，让新殿可以早曰完

成。

濃烈中國傳統建築物

筹委会主席拿督邱订春则

指出，新殿占地1万方尺，建,

筑古色古香，拥有浓烈中国

邱宜达致词时指出，由于有

巴生安邦绿林镇的居民感染

兹卡病毒，因此希望巴生民

众可以多注急清洁，多打理

住家卫生，因为只要有少量

的水，便可让奴虫滋生。

"巴生市议会及地方政府

都尽力预防，我们还需要民

众配合，自身做好清理及防

范工作o " J

出¥者包括马来西亚三
清道教总会总会长李炎辉、

殿主黄宝福、嘉宾拿督吕清

才、拿督吴亚烈、李进足及

郑子洋等人。
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跨部門行動為時1月

(巴生7日.讯）跨部门抗�■

兹卡！

巴生市议会秘书阿迪非查说，'巴生市

�议会如今已启动"跨部门预防兹卡活动"

(Ops Mega Denggi Zikat)，并出动4种

不同灭蚊方式制止兹卡病毒蔓延！

"虽然截至目前，巴生未出现新的兹卡

病例，但我们不会有所松懈，预防行动还

B生4mm
是会持续展开。.".

阿迪非查今早出席巴生市议会举办的

"城市安全"指南册推介礼后，这么指

出》

^续说，上述行动将从本月13曰至10月
12日期间进行，之后再视情况决定是否展

延行动a

他指出，此次将出动4种不同灭蚊方式，

除了 一般的喷蚊油外，也将设立"蚊油

隨卡
车"环绕各区喷洒。.

"我们将在每周进行2次喷蚊油行动，同

时也将把灭蚊化学品撒入沟渠，以真接摧
毁繁殖蚊子温床。" 、 (

针对巴生的紋症病例，他说，截至&月份

为止，巴生发生了365宗紋症病例，而本月

1至6日，就有23宗蚊症病例。

他认为，民众勿需为兹卡病毒过度恐

慌，因为若要比较，会导致死亡的蚊症相

对地更可怕。

■全

巴丈

||
议册
会°

羅
出

的

..-I

城

市

安，

推出指南打造舒適城市

E生市议去推出"安全城市"指南书册，供发展商参考，以将巴生打造成一个安
全又舒适的城市，指南将从本月15曰正式启用。

阿迪非査说，市议会希望发展商的房屋计划能跟从"安全城市""指南，协助降

低罪案，提高生活素质，让居民安居乐业。

"市议会在2010年国家关键成效领域（NKRA)计划落实时，就已推出安全城市指

南，.只木过没有执行和制成书册。"

他说，市议会将对发展计划进行评估，若符合安全城市指南，有关计划便可获得

官方印证（COP KHAS),有关品质保证可提高购买者的信心'

另外，雪州大臣机要秘书兼斯里慕达州议员苏海*说，发展商除了须负责任兴建

可负担房屋，�也必须确有关房屋可以让层民住得得安心。

■苏海米（左）为巴生市议会"城市安全"指南册主持推

介，右起为阿迪非耷及巴生酋长车督阿都甘尼。
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灯笼给小朋友们，先到

先得，另有精彩歌舞文

娱表演、扯钤表癀及幸

运抽奖等，并设有丰富

自由餐会招待，及派送

美味月饼给到场人士。

大会将邀请瓜冷区国

会议员阿都拉沙尼及摩

立区州议员哈斯努等嘉

宾参与同庆。

大会主席郑永德

筹委会主席张志福

秘书处 李贤送、陈伟庆、叶来庆

洪珊妮、Evon Ang

膳食�行动党毛立路支部

场地�行动党万津支部

(陈友鸣）

节目�叶来庆团队

采购 洪静杰

交通�张庆岸

接待 颜殺靖

宣传�秘书处

选区领养协调官欧阳捍

华将主持点灯仪式，并

联同大家一起提灯笼游

行。

大会届时将免费派送

及Pebt Zon 19青年组。.

.活动筹委会主席张志

福吁请民众扶老携幼，

共同出席参与，雪州

行政议员兼直落拿督州

直落拿督社區服務中心

11曰辦中秋晚會

.(万津7日讯）直落拿

督社区服务中心将于本

月11曰晚上7时，在直落

毘仑路民主行动党万津

支部广场主办"家好月

圆庆中秋晚会"，欢迎

民众踊跃出席参与。�

参与协办的单位包括

MPP Zon 12张志福县议

员、Pebt. Zon 12青年组

■不

格―

心样

打趋
造月

n

5验
月°

饼

市

m

k
你

萬達廣場月餅市集各具特色
" ■别的月饼给特别的你"，万达r

W场于今年在偌大的OVAL地底层大

厅汇集了 19家各具特色的月饼品牌展位。..

在这里有老字号的饼家、酒店级的精品

月饼、独家进口的月饼等等；万达广场就

是要给你不一样的月饼选购体验！.

也有耳熟能详的月饼品牌,如：友爱、

海外天、麦可思、大同、荣成和美珍香;

酒店级的精品月饼World酒店钻苑、

文华大酒店、八打灵再也希尔顿酒店粕瑞

园酒店。�, " .

还有精致包装的帝皇和喜粤、来自本土

麻坡的娇妈妈、老字号文良港潮洲餐塞饼

家、果冻月饼Q JELLY、精致美味的HAAGEN

DAZ雪糕月饼、紫藤茶艺、从香港进口的奇

华月饼，及受欢迎的龙须糖和捏面公仔。

凡在万达广场.月饼市集消费满80令吉

(最多两张当天收据〉，即可兑换一个立

体小动物造型的茶杯，存货有限，送完为

±,需附合条规。出示0NECAED可以享有更

多独家优惠。

以"月满中秋，浓情I目聚"为主题，万

达广场的月饼市集采用了原始的稻株制成

一棵棵的大树,再挂上极具古代韵味的竹

扇灯笼。树下还备有桌,椅供憩息和拍照，

色彩缤纷的场面设计煞是好看。'：

,从即日起至9月10曰，万达广场备有多项

精彩表演，包括鼓动民族、鼓月两团圆、

齐聚鼓乐庆中秋及鹊舞明月色蕾舞。9月10

曰下午3时将有一场j L童灯笼制作工作坊，■

独家开放予0NECARD儿童爭与。；(LKH)
s www.lutama.com.my B lUtama
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解決適耕莊海口路交通阻塞：

漁獲轉運站遷至水閛路

(适耕庄7日讯）为解决适耕庄

海口路交通阻塞问题，雪州政府

批准渔衾转运站迁至氷闸路183号

：.:,地。

据悉，原本的渔获转运站坐

落在政府保留地，而且地理位亶

欠佳，上卸货时造成交通阻塞问

题，因此不得不尽快搬离。

雪州太臣拿督斯里阿兹敏阿里

早前会见渔民时说，他于2014年

.10月24日时到海口渔村视察，得

悉转运站面临地理不适合问题。

"我在一星期后E召见沙白

甚议会和各相关单位探讨该项

计划，并很快地批准新地点V:不

过，所建议的地点却S潮州会德

反对。" ，

他说，倘若要寻找新地点并,

重新进行环境评估需耗时半年和

至少80万令吉，也会拖延搬迁时

间。1

他希望希望潮州会馆和渔业公

会能够协调让计划尽快落实。，

此外，阿兹敏阿里指出，雪州

政府并无向码头徵收600令吉执照

费，渔民勿收听信国阵传出的键

.口�,

■阿茲敏阿里(右2)在黄瑞林

(右4)陪同下巡视渔业公会建

议兴建渔获转运站的地点。右3

为沙白县议会主席阿姿丽娜。
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關高n站mm
雪政府跳腳促檢討 0^

i.l直�郭 员拿督邓章钦接受电访时，杏认州政

府建议在甘榜拿督阿布巴加e京那设

车站的消息。

他说，上k地点是中央政府单方面
宣布，未与雪州政府就丰站事项达

成共识。

吉隆坡7曰

讯）吉隆坡一新

加坡帛铁其中36公

里轨道是在雪州境

内，可是却没有车

站，引起雪州政府的反弹，要求中央

政府重新检讨在雪州设立车站事宜。

据《中国报》了解，马来西亚与新加坡

于7月份签署全长350公里吉隆坡一新加坡

高铁的合作备忘录，并预计在2026年投入

运作。

据了解，总共有36公里轨道是经过雪州

境内，按照之前宣布计划，隆新高铁没在

雪州设站。

不过，较早前传出中央政府建议在万宜

区双溪美勒路（Jalan Sungai Merab)的

甘榜拿督阿布巴加巴京那（Kampung Datuk

Abu Bakar Baginda) 0

掌管雪州工商与交通事务的高级行政议

經雪境内軌道36公里 取

他指出，中央政府日前.曾分别

向雪州公共交通理事会和雪州经济■
行动理事会举行汇报会，讲解隆新■
髙铁计划，包括要求州政府在徵用^
土地事件上提供援助。

他说，根据汇报，高铁经式雪州境内的

轨道长30多公里，可是却没f在雪州境内

设车站，州政府已要求中央E府重新检讨

和研究在雪州设立车站。

"若中央政府有任何地点g议的话，都

必须要和雪州政府洽商。"

隆新高铁长达350公里长轨道中，有300

公里是在我国，至新加坡共设有8个车站，

启点车站是在吉隆坡新街场空军基地的

■邓章钦否认州

政府建议在甘榜

拿督阿布巴加巴

京那设车站的消

息。

马来西

亚城市（Bandar

Malaysia)，及终点车站是在新加坡的

裕廊东区（Jurong East)， 其他车站

分别是位于依斯干达公主城（Iskandar

Puteri)、答株巴辖（Batu Pahat)、麻

坡（Muar)、爱极乐（Ayer Keroh)、芙

蓉（Seremban)、布城（Putrajaya)等。

大臣：不應忽視雪州權链陸交委會■鼴增1新車站

�州政府促请中央政府重新
m检讨吉隆坡-新加坡高铁

计划中的车站，并要求吉隆坡

一新加坡高铁不应遗漏雪州，

应在雪州设立一个车站。

据悉雪州大臣拿督斯里阿

兹敏阿里之前曾抨击中央政府

选择栏的"独漏"雪州，导致

吉隆坡一新加坡高铁只是''路

过"雪州。

消肩说，阿兹敏阿里已针对

隆新请铁只"路过"雪州一事

表达不满，要求中央政府和雪

州政府"好好讨论"，重新在

检讨丰站名单，在雪州至少需

要一个丰站。

消息说，雪州政府欢迎所有

来到雪州的计划，但雪州的权

益并不应该受到忽视。

消息说，吉隆坡-新加坡高

铁是一项能推动社会和经济发

展的计划，雪州政府希望雪州

也能在计划中"分一杯羹"。

S然传出中央政府可能

将在雪州增加一个新车

站，但陆路公共交通委员会已

否认此消息，并强调隆新高铁

计划中只有8个车站。

陆路公共交通委员会总执

行长莫哈末阿兹哈鲁丁接受电

访时，没有针对雪州政府尤其

是雪州大臣拿督斯里阿兹敏阿

里曰前抨击中央政府选择性的

"独漏"雪州一事做出回应。

他说，该委员会没有接到任

何要增加车站的要求，包括甘

榜拿督阿布巴加巴京那。

他也否认当局曾宣布将在髙

铁计划中增加新车站的消息。

他说，该委员会目前也没有

决定要增加新车站，截至目前

为±，计划中的丰站也只有8

个。�"

"之前宣布的只有8个车

站，我们目前是只把焦点放在

这8个车站。"
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方面取得一定成绩后，应把重

心放在环境保护方面，共同努

力减少排碳量的目标。

■调，全球都应该为如今

的气显变化尽一份心力。

区。

"目前，雪仲有25万129公顷(31.5%)

的地区是森林迪段，其中1?万sogo公顷

(70%)的森林A被列为森林保护区。"

他强调，州�府一直都在确保发展和保

护环境处于平徬的状况，且一直努力通过

环境因素给予应有的重视，以确保它与该

技术机构规定的指导原则和条件，符合贯

彻落实。

出席°者包括雪州行政议员欧阳捍华、黄
洁冰等。

大臣=影響大自然生態大臣

他说，城市地区是排碳量最

高的地方，所以在全球各大城

市区在经济发展、人文教育等

2030年襯��_翻
角色，甚至可以在房产发展项目中，把相

关理念融入计划规划的一部份。

他重申，在水供方面,政府是责无旁

贷，也必须要更有效地管理水资源和利用

更有效的技术，以及维持水务资产，以保

证供水的长期可持续性。

70%列森林保護區

阿兹敏阿里也说，纵然有许多不实的指

责，说州政府未妥善保护森林保护区，实

际上多数雪州森林区被列为永久森林保护

丹麥響應"永續城市"計劃

励该国人民以脚踏车取代交通

工具，即踏脚车上下班或上下

学，以降低排碳量。"

(莎阿南7日讯）雪州大臣拿督斯

里阿兹敏阿里说，联合国最新研究

显示，全世界可能在14年后面对40%

水源短缺的问题。

"水源短缺问题影响广泛，甚至可能

严重影响大自然生态、政治、社会、经济

等，所以我们需要改变国人的用水态度和

思维，重新拟定水供政策，以达到鼓励人

民节省用水的效果。"

他今日出席"哥本哈根永续城市"研讨

会时认为，地方政府在这方面扮演一定的

pn麦驻马来西亚大使尼克英
7T指出，丹麦已响应"永续

城市"计划，甚至落实多项政

策以响应减碳运动。

"丹麦其中一项政策，是鼓
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例，而截至8月27日，市政厅也

检查了 1万7238个住家及商业单

位，对S1万1627个单位进行喷

蚊油工作，期间市政厅也对433

个发现有黑斑蚊解决的单位发

出罚单o "

该文°告中也劝谕民众说，应
该每周抽出10分钟的时间来处

理住家或店内的积水处，同时

也要时刻关注环境清洁。

若有任何疑问者，可在办公

时间拨打防范骨痛热症行动室

热线（03-55222793)询问详

情。�.

住家或商业单位出现黑斑蚊孑

孓，将会援引1976年地方政府

法令第171条文发出罚单给有关

屋主或店家。

勸關注環境清潔

"截至目前，全莎阿南区

今年共发生6137宗骨痛热症病

莎阿南打撃骨痛熱症

商业区进行检验及宣导工作，

教导民众要如何清理住家和食

档或餐馆的卫生环境。

莎阿南市政应在文告中指

出，目前市政厅采取积极态

度来应对骨痛热症的疫情，同

时也希望莎阿南市民可以全力

配合，一且市政厅发现有任何

(莎阿南7日讯）莎阿南市政

厅为了打击骨痛热症，已经成

立防范骨痛热症特别小组，此

小组将会驻守在丨凡连续100天有

出现骨痛热症#考例或短期内出

现100宗骨痛热丨症病例的地区。

此小组将会在这些地区进行

一系列的防范工作，直到疫情

停止，为此市政厅呼吁全民一

起抗骨痛热症，同时也需防范

兹卡病毒的入侵。

莎阿南市政ff卫生小组及掌

管雪州卫生事务的行政议员达

罗雅，于昨晚前往莎阿南第7区

Page 1 of 1

08 Sep 2016
China Press, Malaysia

Author: No author available • Section: Central • Page: C6 • Printed Size: 254.00cm²
Market: KL • Country: Malaysia • Photo: Full Color • Ad Value: MYR 5,010.29
PR value: MYR 15,030.87 • Item ID: MY0026979099

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in
any form without the prior consent of the copyright owner.



(莎阿南7日讯）雪州大臣

拿督斯里阿兹敏阿里指出，

他是否继续担任雪州足球协

会主席的课题仍未有定案。

他说，目前雪州足协副主

席及执委还在商讨，是否继

是否續掌足協阿茲敏：未有定案
位，B为他无力执行职责一

室�reifA/

著7月发痊雪州足球队教
练再约阿比丁被开除事件，

该俱长部要求雪州足协转

型。

续让他出任主席职。

"我之前已解释，雪州足

协副主席及执委还在谈判此

事0 "

° 他今曰受询有关雪州足球
队支持者俱乐部施压要他退
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雙溪直落水管破裂獲修

烏冷18地點水供恢復
(加影7日讯）由于双

溪直落路（Jalan Sungai

Jelok) —条主要输水管破

裂，雪州水供公司今早发

表文告指出，乌冷地区17

个住宅区及加影医院，今

天面对水供问题，不过该

公司强调，水供将在下午4

时已逐步恢复正常。

据本报了解，在制水期

间，水供公司将派出3辆

水车到加影地区派水。

根据水供發词文告，受

影响的住宅区主要靠近加

影市区一带，维修水管工

程正进行中，该公司将尽

快恢复水供，估计下午4时

之后逐步正常供水。

被迫鎖水

本报抽样向受影响地区

居民了解，发现明朗花园

(Taman Minang)从昨晚

9时许开始断水，双溪直

落花园（Taman Sungai

Jelok)今早也没有水供，

加影医院水供正常，院方

也备有水箱防范制水。

公正党加影市议员拉昔

迪受询时说，由于一条主

要水管破裂，水供公司被

迫锁水，受影响地区包括

加影、万宜及士毛月3个州

选区。

他说，根据水供公司反

映，该公司所列出的18个

受影响住宅区今早都没有

水，不过，该公司将在断

水期间安排水车到各住宅

区。

"在加影州选区，水供

公司将安排3辆水车到各

住宅区派水，'其他州选区

则安排其他县的水车应

急o "

他要求水供公司著重医

院及监狱水供安排，之后

再安排各住宅区水供。

他强调，水供公司将在今

晚或最迟明天恢复正常供

水。

1�明朗花园: (Taman Minang)�11�美佳花园 （Taman Megah.Sg,Jelok)

2�昂卡沙英达花园（Taman Angkasa Indah)�12�直落英达花园（Taman Jelolc Indah)

3�加彩il丽雅花园.(Taman Kajang Mulla)�13�英达花园 （Taman Indah)

4沙嘉莪玛斯花园（Taman Saga Emas)�14玛珠花园 (Taman Maju)

5�奴溪直落花园(Taman Sungai Jelok)�15�达迈英达花园（Taman Damal Indah)

6圣淘沙花园 （Taman Sentosa)�16尼南英达公寓（Apartment Nil am

7�玛珠花园 (Taman Maju)�_�Indah)
8直落英达花园（Taman Jelok Indah)�17尼南丽雅商业中心

9�斯里朋卡满花园(Taman Sri Pengwran)�(Kawasan Pemiagaan Nil am Ria)

10�柏连花园�（Taman Berlian)�18 加影医院（Hospital Kajang)
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(吉隆坡7曰讯）r

人民银行主席丹斯

里阿都阿兹和董事

经理拿督慕斯达法：

今日因涉嫌失信及.j

同谋挪用1 499万*

1293令吉20仙的集团市

场赘金，双双被控上法

庭。

两名被告分别在法官玛蒂哈面前

聆听控状后�表示不认罪。

根据控状，65岁的阿都阿兹被

指于3月1.1'日，在吉隆坡特拉威路

(Jafan Travers)的人民银行大

厦，教唆授权管理一笔1499万〗283

令吉20仙的市场营销经费的银行

萤事经理慕斯达$犯下失信罪，
因而抵触刑事法典第109条文（教

唆），并与刑事法典第409条文

(失信）同读。

48岁的慕斯达法则被控于上述时

间及地点！身为人民银行的董事经

理，获授权掌管及管理一项资产，

即一笔1499万1283令吉20仙的市

场营销经费，但却犯下失儐罪，

�而抵触刑事法典第409条：k (失

阿都阿兹被控抵触刑事法典109:

fc.条文，并与刑事法典409条文同〃

^而慕斯达法被控抵触刑事法典

.辦文/必
^r可被判处坐牟不少于

两^年，并可另加罚—

月10日过堂

法—名被告各议40万令吉
.及一名担保人保外候审，同时必须

向法庭交出护照.。

法庭捧it 10月10日重新过堂■>控
方基子商入读顫相同交易而要求同

肘审TI�准这项申请。.

：较早前来苞反贪污委员会的检

,丨:控官马斯里说.，由午两名被告的罪_

行涉及余融机抅/ �軍罪行，因
-此他建饿讀矣M告飲'2130万令吉及

T名担保人保外，以及向法庭交出

-护照。

存百万银行户头被冻结

阿都阿兹于8月30日被反贪污委

员会带往法庭申请延扣7天，以调

查他为首相�拿督斯里纳吉出版自传

时，'是否涉及滥权挪用1500万令吉'

..公款。

他于8月29日下午1时15分在办公

室被逮捕_，存有将近100万含吉的|
银行户头被冻结。反贪污委员会也,

没收从他的住家及办公室起获的逾

10万令吉现款及多枚名表》

至于更早前被逮捕的慕斯达法'

在出版纳吉自传的招标工程中涉嫌

滥用职权，且与出版社的持有人存

�有利益上的关系，出版社在获得

_':_1500万令舎出版费后谎称已准备好

■自..传，至今却不见自传的踪影。

另4名一同被捕的嫌犯包括两名

"负责草拟出版合约的女律师、.银行

前职员的妻子及负责撰写自传的男：

.作者B获ft。(UIY)

阿都阿玆的代表律师丹斯里莫哈

末沙菲益求情时说，控方提出�的保

释金数额与其当事人的失信罪行不

相关，因此要求法庭减少保_金。

'他说，阿都阿兹拥有4名孩子，

曾在安全部队服务及身居商职，并

：.在服务期间获得各种荣誉如；

慕斯达法的代表律师拿督卡马鲁

在求情时，则以其当事人在人民银/

行服务已久，有家室和4名年龄介

于7至23岁的孩子，也是马来西亚,

公民，不可能逃走，因此要求減彳|
保金。，�.夂

马斯里强调，有良好背景及获得

各种奖项的A士不一定就不会逃

走，何况涉嫌罪行的两名被告分别

是人民银行第一把及第二把交椅。

莫哈末沙菲盎以其当事人准备的

保释金不足为由，要求将缴付保释

金的期限展延至明天下午3时，法

官批准这项申请。

20挪"胜法砂使：

|\ > 卿、伙、■
V — I 11�aHI

�拉任入氏賢h�I

!■挪二入民银行�棟
i

\沏巧'："讲董夢级巧"七类.

1 I
■在同地

阿律下庭

1 都师、。

\ 阿沙抵
\兹菲达

\夂益吉
\右的隆
]一陪坡

/■慕斯达法\

''(中）板达吉：

\隆坡地庭面/
\控。乂

r--
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雪大臣：敦馬安華商抗國安法

巫統别怕世紀之握
(沙亚南7日讯）雪州大臣拿督斯里阿兹敏认为，

巫统无须因为前首相敦马哈迪和公正党顾问拿督斯里

安华的"世纪之握"而感到害怕，因为反对党的目的'

只是拯救国家和恢复国家经济。

他说，马哈迪与安华在证人室会面时讨论了挑战国

安法的准备，以及一些其他事项。

"我认为敦马已经在法庭上阐明，只是要支持安华

挑战国安法的行动而已。"

阿兹敏今日出席雪州经济策划小组举办的"可持续

发展城市"交流会后，受询及敦马和安华成功会面，

是否由他所促成时回应："这是一个集体的力量。"

阿兹敏也提到，他将针对此事会见所有反对党领

袖，希望在第14届全国大选前，能看到一些进展。

询及安华应否对敦马"原谅和忘记过去"，他说：

"安华已经讲了很多次，目前只是想为人民和国家的

利益继续前进。"

同时，阿兹敏促请内政部副部长拿督诺加兹兰无需

多事，指很多公正党党员会因"世纪之握"而退党。

他说，这是一个很好的开始，让全民团结以及巩固反

对党的力量来面对下一届大选。（TSO)
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巴生市會啟動滅蚊戦

跨部門防茲卡

(巴生7日讯）

巴生市议会秘书阿

迪法扎指出，随菁

巴生出现首宗兹

病例后，市议会已

立即启动灭蚊战，

展开为期一个月的

"跨部门预防兹卡

活动"（Ops Mega

Denggi Zikat)'

并出动4种不同灭

蚊方式制止兹卡病

例。

设蚊油车喷洒

巴生区共接获365

宗骨痛热症，本月

1至6日就有23宗病

居住安全问题，以

协助降低罪案，提

高生活素届，让居

民安居乐业。

"地方�府将对

发展计划选行评

估，若#合安全城

于9月13日至10月

12日期间进行，届

时将视情况而定，

才考虑是否展延。

"目前巴生黑

斑蚊黑区为哥打

班达玛（Kota

Pendamar)，市议

会将著重黑斑蚊黑

区范围200公尺内

的地区，在上述地

区进行每周两次的

喷蚊油工作。"

另一方面，雪州

大臣政治秘书苏海

米说，地方政府早

在2004年已开始有

这项构思，今日将

其修订成册，共发

展商参考，以把巴

生打造为一个安全

又舒适的城市。

他说'，指南内主

要希望发展商提升

毒蔓延。

阿迪法扎说 > 此

次将出动4种不伺

的灭蚊方式，除了

一般的喷蚊油，也

将设立"蚊油车"

环绕各区喷洒。

"我们将在每周

进行两次喷蚊油行

动，同时将把灭蚊

化学品撒入沟渠，

以直接摧毁繁殖蚊

子温床。"

他呼吁民众勿因

兹卡病毒而引起恐

慌，骨痛热症才是

导致死亡的病毒。.

他称，根据数据

显示，今年8月份

他说，市议会将

全面配合卫生部，

出动8支队伍协助

卫生部展开灭蚊行

动。

他今日出席巴生

市议会举办的"城

市安全指南"手册

推介礼后在记者会

上指出，"跨部门

预防兹卡活动"将

—^1

一手督
左I阿

If}

市指南，有关计划

便可获得官方印证

(COP KHAS)，有

关品质保证可提局

购买者的信心。"

CTS0)；

■全起扎

苏指酋。

米拿

城°阿

市左▲

安二法
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即起至明年1月1曰

(沙亚南7日讯）雪州政府将

与士拉央宏愿合作社于本月起至

明年1月丨日期间，配合雪州6个

地方政府在6大地点联办6场"雪

兰莪2016年庆典嘉年华会"，欢

迎雪州子民热烈响应，参与其

盛c：

雪州行政议员甘纳巴迪劳指

出，这6场嘉年华会无关政治，

主要以福利、融合社群、建立良

好经商关系、提倡健康娱乐、现

代化商务及亲民作为概念。：

他说，这也是州政府所举办的

最大型活动之一，开销由合作伙

伴负责，各项活动从上午开始进

行至晚上结束。

负责掌管雪州贫穷、关爱子民

政府及园丘员工事务的他今午召

雪政府連_嘉年細
开记者会时称，黑年华会将介绍

州政府推行的惠民措施、粒近官

民及非政府组织的关系、帮助失

业青年和贫穷户、提升地方百姓

生活水平及创造新#机。.

他说，嘉年华会节目包括本地

艺人表演、中小幸政府考试工作
坊、展览、儿童班色比赛、幸运

抽奖、雪州之星卡jiOK比赛、魔

术演出、义跑、猜谜赢奖及捐款

给贫穷户仪式等。'

他希望这项活动能成热作州政

府常年活动之一，并且-试开放

与私人企业合作，或由渐政府拨

款举办o

士拉央宏愿合作社秘书莫海敏

指出，6场嘉年华会的开销，每

场预算耗资18万令吉。（TS0)

■和吁6

甘奠雪场

纳海州嘉

巴敏子J
迪^民f
劳右热会
^二烈

坐^响

等应

人出

l^MI
�月.1辑坶日�竃雜市议会E眼拉浪海边
10月27至30日�加影市议会加影体育馆

焉.3至6日�巴生市议会班达马兰体育馆
11角24至27日�士拉央市议会省都隐大草场

蘭至4日■瓜雪县议会热米斯海滩广场

12月26日至20〗7年1月1日�I沙亚南市政厅沙亚南体育馆
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3车与摩托碰撞

轿车坠河司机幸逃

(吉隆坡7曰讯）3辆轿车与摩

托车发生碰撞，造成其中一辆轿车

失控坠河，所幸司机及时解开安全

带及逃生。

另有^"对男女摩托车骑士则在

车祸受被撞伤，送院治疗。

这宗意外是周二傍晚5时丨15

分，在雪兰莪州莎亚南第14区苏丹

路靠近莎亚南市政厅大厦附近发

生。

涉及的交通工具，分别是普腾

赛佳，丰田Vi0S、第二国产迈薇轿,

车，以及一辆摩托车。

事发后，大批网友在脸书分享

事发后的现场照片。

莎亚南轚区主任沙菲因助理总

发表媒体声明，一辆迈薇轿车撞到

声明指出，两名骑士分别是36

岁男子与30岁女郎，他们分别左腿

骨折与头部浴血。

所有涉案的伤者，皆被送入莎

亚南医院接受治疗。

瞀方援引1987年陆路交通法令

第43 (1)疏忽、不礼让驾驶导致

车祸条文，调査此案。#

丰田Vios轿车的左后轮，造成丰田

轿车失控，复与另一辆普腾赛佳轿

车发生碰撞，当时相信在迈薇轿车

左侧行驶的摩托车也被撞到，两名

骑士坠至路旁。

有关迈薇轿车过后@坠入河

中■缓缓沉下，所幸司暫跃时解开

安全带逃生。

轿车沉入河中，所幸司机及时逃生。

两名相信涉及车祸的男子鶬在地面等待救援。
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"有利在野党"世纪�
握"。

1

尽管马哈迪不肯承认已跟

安华"一笑泯恩仇"，只表示

当时到高庭纯粹是关心安华挑

战2016年国家安全理事会法令

的案件，但更多人选择相信，

这两名"死对头"的见面，是

一场精心策划的安排。

巫统对此反应激烈。副首相

拿督斯里阿末扎希形容马哈迪

与安华的会面，是为势所逼的

一种政治行为；首相署部长拿

督阿莎丽娜同样认为此乃权宜

之计，而且质疑马哈迪是否已

然否认当年对安华的鸡奸案指

控。

远的敌人，也没有永远的朋友"

这句老话再次应验，或许也这

可以这么说，在残酷及有时不

由自主的情况底下，政治上裉

本没有真的朋友，也没有真IE：

的敌人。

本月5日，前首相敦马哈迪

医生突然现身吉隆坡高庭，与

人民公正党实权领袖拿督斯里

安华握手寒暄，这是两人交恶

18年后首次有"肢体接触"，

传媒因此将之形容为"世纪之

8月31日，美国共和党总

统候选人特朗普应邀访问墨西

哥，而且在会面上跟墨西哥总

统涅托"相见欢"。

过去，特朗普在争取共和党

总统候选人资格的过程中，把

墨西哥骂得一文不值，他曾形

容墨西哥人为毒贩及强奸犯，

而且建议在美国和墨西哥边界

筑起围墙，防止非法移民潜人

美国；对此，涅托也曾毫不客

气地反击。

特朗普突访墨西哥之举，葡

芦里究竟卖什么药，那是世人

难懂的国际政治，可能是湿托

看好特朗普有望在总统选举中

胜出，所以预先伸出橄榄枝；

也有可能是特朗普选情告急，

因此想方设法淡化披在身上的

极端色彩。

不管如何，"政治上没有永

公正党署理主席拿督斯里阿

兹敏阿里则表示，马哈迪和安

华是为了国家和人民的未来，

而肯放下歧见和历史包袱的政

治家，也是人民团结和反对党

准备齐心面对第14届全国大选

的良好开端。

朝野政党各说各话是政治常

态，但以眼下局势论，马哈迪

和安华的"世纪之握"，对反

对党是利多于弊。

马哈迪引领政府22年，在

政治局势的评估和拿捏上，经

验之丰富完全毋庸质疑，经过

跟安华的"世纪一握"，这位

老人家在来届大选领军反对

加。

党�以及他开始投人解决反对

竞，尤其是希望联盟和伊斯兰

党之间矛盾的可能性已大大增

大港和江沙双补选的结局�

彰显了非华基反对党唇亡齿寒

的关系，安华目前人还在狱

中，当下有能力促成主要反对

党修好者，似乎只有马哈迪一

人；当然，反对党之间的关系

盘根错节，特别是伊党跟国家

诚信党之间的"死结"，要将

之开解必然花费时日，而这方

面的"刀柄"，是握在首相拿

督斯里纳吉的手上。
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阿兹敏：敦马安华会晤

助反对党开启新章
(莎阿南7日讯）公正党署理主

席兼雪兰莪州务大臣拿督斯里阿

兹敏阿里认为，公正党实权领袖

拿督斯里安华与前首相敦马哈迪

医生的会晤肯定有助为反对党

的整合开启新章，同时也让巫统

出现恐慌情况。

他没正面回应安华和马哈迪

是否达至谅'解及"一握泯恩

仇"，反指两人的会晤说明马哈

迪愿意接受改韋议程，安华则从

过去至今皆一直强调，为了国民

的发展，他愿意向前进。

/'我个人也会扮演好角色，

做合与各成员党的会晤及商讨，

拉近彼此的合作关系，不过，这

是持续的工作，我希望会有很大

的进展，尤其在第14届大选到

来之前。"

他今日为哥'本哈根永续城市

研讨会主持闭幕仪式后这么

说。

公正

阿兹敏：马哈迪与妄华的会晤

让巫统慌张。

部长拿督诺嘉兹兰"担心"

党将出现退党潮问题。

"他为何要这么'忙碌'，

我倒觉得这有助团结国民，并巩

固各成员党之间的合作。"

他说，巫统毋庸紧张，因为

反对党只有一个辱标，就是整合

及应对第14届大选的到来。

让巫统慌张

他说，两人的会晤也让巫统

上下感到慌张，就如内政部副
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各地方政府等待房政部指示

IK装 M

(吉隆坡7日讯）雪州境

内各地方政府至今日仍未

接获城市和谐、房屋及地

方政府部强制发展商在工

地安装捕蚊器的指示；惟

有关防蚊工作过去不间断

展开，严控蚊虫滋生。

遗憾的是-过去由地方

政府投人大量资金所推动防

蚊工作，一直无法获得民众

配合，以致骨痛热症问题一

直严困雪州之余，近来还得

担心寨卡肆虐。

本土寨卡病例引起关

注，城市和谐、房屋及地方

政府部丹斯里诺奥马日前

宣布|国内发展商向房屋及

地方政府部门申请房屋发展

准证时，须遵守强制在工地

安装捕蚊器的条例。

不过，根据《南洋商报》

记者抽样询访雪州各地方政

府市议员或一站式服务中心

小组委员得悉，至今日为止

尚没接获该部指示，也无从

考究《
民众不配合

城市和谐、房屋及地方政府部宣布，发展商向房展及地方政府部门申请房屋发展准证时'须遵守强制在工地安装捕蚊器条

例。（档案照）

为顾及大众弓周闱环境卫生

与健康，地方政府卫生组及

执法组不时有突击工地，尤

其是蚊症热点|确保发展商

遵守工地卫生指南，不会滋

生蚊虫。

此外，掌管地方政府、

非法工厂漂白及新村事务的

雪州行政议员欧阳捍华受询

时说，雪州政府至今午为

止，仍未接获城市和谐、房

屋及地方政府部的指示。

他说，雪州政府也关注

防蚊T作，由管理卫生事务

的州行政议员达罗雅负责。

不时突击工地 领捕蚊器后没善用
地方政府经常派员巡视

住荣区卫生情况，包括沿户

检查，确保居民家中的器皿

没^积水，举办大扫除等；

但发现很多民众不认真看待

防蚊工作，忽视住家外有可

能成为蚊虫滋生的地方。

-早前，+少地方政府除

他们说，一IL小组委员

会接获房屋及地方政府部发

出的指示，市议会将援弓丨

1975年消灭病毒昆虫法令，

基于公众利益考量，通告现

有的发展商按照条例，在适

合的工地位置安装捕蚊器，

视作发展商须符合发展条例

的条件。

同时，受访者也说，尽

管没强制工地安装补蚊器，

严査积水区外，也透过各种

捕蚊器，试图减少成蚊数量

控制繁殖，但居民领取后没

完善使用，有的置放在公众

地方的捕蚊器甚至失窃。

-因此，他们呼吁民众在

这段非常时期'提高觉醒关

注卫生情况'勿待亲友+幸

感染才抱怨。.

发现孑孓即幵罚

◎八打灵再也市议员■邓惠国

灵市政厅S前尚没接获中央来

函与指示，所以仍没执行。

无论如何'市政厅过.去都有进

行防蚊工作，包括突击施工工

地，一旦发现有孑孓，即会发出

罚单。

而工地主任也须具备一定常

识|如注意环境卫生，确保排水

疏通，防范蚊虫滋生。
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d 士赃市议员�林默

会先通告发展商遵守

t地一直没强制安gm
装捕蚊器，也没有类似

器材参考，小组会探讨

房屋及地方政府部有否【
列出符合捕蚊器类别的

特定条件，不过一旦发

出指示，一站式服务中

心会先通告发展商按照

条例办事，相信工作会

即时进行，不会拖延。

监督丄作部分，则

是由各部门协调，包括

市议会k市卫生淸洁组、卫生局、

府部会互相配合，监督辖区工地的

议会或会成立特别委员会配合工作

士拉央辖k过去仅在发展商不

规划违例兴建下，才会发展停下指示，

商遵守并符合条例守则。

监督组屋持续大扫除

去年市议会曾针对辖内骨痛热症黑区，要求

卫生部拨款，并在今年获150个捕蚊器，置放在

政府机构和公共地方，但很多置放在购物广场的

捕蚊器小-足一星期便被偷走；而放在政府机构的

捕蚊器，的确捕捉到不少蚊子，减少蚊子繁殖。

目前有承包商向市议会推介一款较小瑠设计

的捕蚊器，约20令吉-个，以置放在热点区捉

蚊。希望房屋及地方政府部能考虑，提供各县卫

生局或地方政府拨款，购买捕蚊器。

目前也有定期展开工地突击检查I:作，不仅

关注t地积水检查，也包括监督；e管理层的组屋

住宅单位，严加取缔执法并继续展开大扫除工

作。

政府应拨款研究病毒

o梳網肺议员.贝荣强

小组委员会将在收

到指示后，通知发展商

遵守条例安装捕蚊器，

只是3前尚未有寨卡病

毒的明确预防措施，工

地捕蚊器也没有特定类

别，一旦施行条例，市

议会需探讨符合王地捕

蚊器的条件，以供发展

商参考。

我希望政府能拨款

县卫生局或地方政府，

以提供各地区蚊虫病毒报告包括寨

用，辖区目前通过监督积水清理以

来降低黑斑蚊成为病毐媒介。

遗憾的是�寨卡病毒去年就爆

见中央政府有任何防范措施或作业

最近出同两次，都没看到出人境处有張贴相关信

息或设检疫站等，希望中央政府在明年财政预算

案，能拨款防范蚊虫疾病。

民众无视屋外积水

另外，rfH义会过去曾投人大暈资源与资金执

行防蚊丁作，包括to�蚊子、派送灭蚊药、办大

扫除、派捕蚊箱等，但这两年骨痛热症病例高居

不下，常是八打灵县第一，甚至全国第一。

主要原因是民众不配合，即使隔壁有人患骨

痛热症，也Bf无视屋外积水；过去我曾办3场防

败运动，出席的居民不足10人，有次只有5人，

冇些居民拿了捕蚊箱'但因公寓空间小而没有使

用。
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雪地方政府与卫生局

13日起大规模灭蚊
，以忡制

上述行动将在雪州

12个地方政府展开，由

(巴生7日讥丨？ 地方

_ VV.HI I! 1 U： J-" ^

1] II 'I、10 1_ 12【1 �

联手展开为期_个月的

接市议会"&生小组与县

卫生况携手灭蚊。

巴业i议会秘书阿

迪费查表示，截至目

前，巴生未出现新寨卡

妈例，妈防范丁作丝毫

孓松澥，市议会将全而

替与相配合拥政府的跨

部M人-啷灭蚊行动

每周嘀蚊雾2次

他今V-1\\席巴l\. iti

议公&令城山�衍由推介

fl.Jii �泛丨6时说� <\为期

■个/I的h"动中,除r

估发展计划是否符合安

�南�介柊者可

获得特別印证，这也是

视A妁!4片丨/, .IV的品质

保证。出席者还有雪州

d丨扎i：秘屮茕斯量慕

达叚州议员苏海米及B

生肛酋K拿督阿都甘尼：

笮，�'，

降fin「審■资尚'丨V；�永

质，让居民安居乐#.-

..Jl X rli 议会'f'- /■■

：010 七'：；：-jH^X^^

效领域（NKRA)时，便

已推出安全城市指南�

只是未结集成书和执|

行^，，

丨 I r*v<i ** 外、�y i# I . j 科々、

质，让居民安居乐#. ^

..Jl X rli 议会'f'- /■■

：010 七'：；：-jH^X^^

效领域（NKRA)时，便

已推出安全城市指南�

只是未结集成书和执

行^，，

S^.齔：縱，""wnnMRHH

巴生市议会推介安仝城市指南�并将从9月15日正

式启用，

巴生市会15日启用安全城市指南

；.【i少：/I、屮吧滋长的孑

他表示，思生今年

截至8 H it有365宗骨

痛热症病例，9月1曰至:

6日则有23宗病例《

—般的喷蚊雾丄作外，

也会出动蚊雾车'以流

动环绕的)i式喷刺蚊

%

"我们将在每周喷蚊

雾2次，同时也会放药

Li t. itJ"议会将从9

M 15 H起lT式Vi川安个

城I!】桁由�发展栺受促

叫作今 t � 'j rfj a

rti边巴生成为-个安

个丫CWfrj城巾

H迪贽&希中发展

■叫刖和发展頃业时

徙以抬由为依抿，打劢

苏海米（左丨主持推介礼，厶起阿迪费査和阿都甘
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■冠城缓和拉大生全天候霸占车位

■费成酬费
.：. � . ii,

I'l...... .�MA ^ *�V4k.�K. M�f�< I�t

,.:^i报道/摄影：林海霞
,"""~ ： ~ " " "■ ■

(加影7日讯1龕赖双溪龙和

皇冠城等商业区将从10月4

曰起实施固本停车收费制，

每小时50仙，商民对此措施

赞弹不一丨.

加影市议备10月起分阶段

在繁忙的商业区实施停车收

费，以缓和交通琨乱和双重停

车问题=

缓和交通混乱

据了解，随着这项措施的

落卖，公众从星期一至五h午8

时至傍晚6时30分，都需要付

.费停车。目前》有关收费的横

幅巳挂在双溪龙和皇冠城商业

区，居民发现后即拍照上网，

并对收费大表不满。

无论如何，大部分商家，

尤其是双溪龙商家则赞成实施

停车收费制，以减少拉曼大学

学生全天候霸占停车位的问

1111111111111|1||111�Hi illllllll IIII

..题.D ：

' 到双溪龙萃市和商亜区消

费的群众，在兜转多圏都找不

到停车位后怨声载道，随着顾

客却步，商家的生意也直接受.

到冲击」

m〕

. 去年5月起，坐落在双溪

龙的拉曼大学新校舍启用和开

课后，学生多迖整万人，驾车

上课的学生把轿车停在商业K

周遭，加剧了停车位短缺问

————BMW—IBBiieiBBB

双溪龙商业区将从10月4曰起实施停车收费制。

'双溪龙商业区停车位难求，双重停车问题_瘇� -双溪龙商业区停车位重划，停车收费势在必行。

搌观察，目前，在双溪龙

可见巳重划停车位：，并写上号

mt �停车收费可说势在必行，：

.商家希望实施停车收费后，市

议会能加强执法，不'过在皇冠

城商业区则仍未重划停车位。
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卷双溪龙早市小贩主席�叶剑辉
、市会须严加执法

卖施停车收费n车辆有流动，避免論：

占停本位二銮天，相信有助于改善停车後人

难找的问题，但实施停车收费后:，市议会

觸产加执法，尤其是奴重停承：问题。：
'：大部分商家赞成实H停车收费制，主

要是减少拉曼大学生霸占停车位的问题，

因秀木单公众难找停车位，商家也面对上

營双溪龙商家.陈永安
汩心顾客止步

：在这营业ao年，市议会是首次实施停

车收费，个人木赞成停车收费，担心顾客

止步。我认为中午12时巵车辆流动大.，易

找到停车位，实施停车收费对在i里工#

的人来说是加重负担。

下货问题。

捡曼大学生一般上年7时许就把轿车停在店前，直到下午

时后才离开，上午8时许光顾皁市的消费群找不到停车位后，J

好把轿车停在私人停车场，庆幸仅收费1令吉，而且无限时、
.... .

擎溪龙商家'刘先生没车位影响生意:
拉大生上午7时许就把轿车停在店前直到下午3时后才离

开，而一些住在店屋楼上的学生则把轿车停在店前整星期也不移'

拉曼大学有整万名学生，估算有30%学生是驾车上课，但该

大学校舍却没有停车场。

实施停车收费是好的，避免车主长肘间霸占车位，顾客常投

诉找不到停车金，生意直接受影响。

训依八iMIA依，以3口 �卻从里TT干'Uli�；�，，

是商民关注的，希望车主把轿车停在停车格内。.

我们也要求市议会将皇冠城商业区现有的直式停车检改为斜

式，方便车主倒退车子和避免退车时出现堵塞。

居协近期将安排商民与市议会的交流会，让商民了解市议会

实施停车收.费的目的，将邀请市议会官员、州议员劝市议员出
pip
席。.

熱皇冠城房民协会主席�何其隆

1冠城不应实施
皇冠城与双�溪龙的情况不一，皇冠城，

商业区晚上时段才出现交通堵塞，市议会'

日前指实施停车收钕是缓和交通混乱等问

题，皇冠城落实停车收费欠实际。

实施停车收费后，市议会是否会，加
秘"J-h I M -felt . ifct "fen�^7 击谊"fir ■ 2^-J+t
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大雨成灾致交通瘫痪

mm
(梳邦再也7日讯）柏锡亚兰哥华芝班路位于USJ 6路

口过去常因大雨引发突发水灾，导致交通严重瘫痪，国

家基建公司决耗费100万令吉，全面改善该路排水系

统，一劳永逸解决问题。

"因此，国家基建公司、

特于7月22日在当地进行

排水提升丁_程，T程全长

400米，把原有每秒40立方

米流量增至52.58立方米流

量，快速疏通雨水，解决回

流问题。工程预计10月24'

日完成。"，

她说，自丁程展开以

来，过去两月虽有下大雨，

惟不再发'生突发水灾�相信

一旦T.程完成，可永久解决

雨水回流问题。

她促请梳邦再也市议会

监督工程，确保如期完T。

同时，梳邦再也市议会

也拨款10万令吉，提升桕

锡亚兰柯瓦芝班路位于USJ

9及14路口的排水系统，以

解决该处突发水灾问题'工

程在8月1日展开，将在9

月25日完成。

梳邦再也区州议员杨巧

双今早巡视工程进展时指

出，过去USJ 6路口常在大

雨时，引发突发水灾，加上

该路隔旁为繁忙大班商业

区，以致交通深受影响，有

时大量雨水也回流至邻近住

宅，淹入庭院处。

杨巧双促请乘搭轻快铁交

通外出车主，勿随意停放轿

车，免遭到梳邦冉也市议会取

缔�或是轿车贵重物品失窃。

她说，自轻快铁延伸路面

启用后，因她选区没有建设

"停怕转搭"停车场，以致许

多民众把轿车停放在附近住宅

区，尤其是USJ 6及13区较

为严重，为此，梳邦再也市会

将发罚单给违例者。

"目前，SS13区发生乘客

杨巧双（右）向杀包商了解工程进展。前左二为魯努菜斯伊达

及赛夫丁。

轿车轮胎被偷事件，也希该些

车主顾及他们轿车安全，停放

合法安全的地方。"

她促请国家基建公司，尽

快与森纳美完成大门站及梳邦

再也站的"停&乘"停车场，

方便广大乘客。

出席者有梳邦再也市议会

工程组水利工程师赛夫丁、国

家基建公司铁道、基建与工程

组副主任鲁努莱斯伊达等人。

停泊转搭轻快铁

轿车勿随意停放

通往柏锡亚兰柯瓦芝班路的USJ 6出口过去因排水系统问题，常在大

雨时发生水灾。
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阿兹敏（中）赠送纪念品给尼克赖I左是黄洁冰。

雪大臣：积极推行环保

重视永续城市计划
(莎阿南7日讯）雪兰莪州务大

臣拿督斯里阿兹敏阿里表示，

州政府关注城市发展对环境污

染所造成的伤害，同时重视永

续城市发展政策，积极推行各

项环保计划。

他说，前工业时代的发

展，导致全球气候严重变化，

进而为各国领袖及政策制定者

带来各种严峻的挑战，尤其在

推动城市发展计划时，须平衡

环境保护的工作。

"去年，我国在法国巴黎举

办的《联合国气候变化框架公

约》第21次缔约上，承诺于

2030年将减少温室气体排放量

单位GDP碳排放至45%，同时

也将于2020年达至先进国发展

目标。"

他今日为雪州经济策划单

位举办的"哥本哈根永续城市"

研讨会主持闭幕仪式致词时，

这么说。

阿兹敏表示，雪州作为巴

生河流域的心脏地带，州政府

全球未来40%水源短缺

关注城市发展之余，也不曾忽

略平衡城市的宜居问题，当中

涉及医疗保健、文化与环境、

教育和基础设施等。

"其实发展与宜居是相辅相

成的，城市的永续经营也将确保

人民持续获得基本资源的供应，

如食品、安全饮用水、充裕资

源，以及保.障人类和环境的健

康，不仅利于我们一代人，也为

下一代子孙后造福。"

他举例联合国报告指未来

14年，全球将面临40%水源短

缺问题，对整个生态循环也将

带来深远影响，因此各单位须

开始采取预防步骤，尤其政府

需有效管理水源，确保了持续

供水。

"我们也希望借此机会，通

过丹麦的专业技术与知识分

享，让我们在推行城市发展计

划上，也能够确保达至环境生

态系统的平衡发展。"
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丹麦响应减碳排放

不影响整体国家发展效率

丹麦驻马来西亚大使尼克

莱表示，丹麦在响应永续城市

发展计划上，通过落实多项政

策，达至减碳排放量，但并不

影响该国的整体发展效率。

他举例为了减少交通工具

的废气排放量，该国鼓励国人

以脚车作为上下班、上下课、

外出或甚至送货的主要交通工

具。

先完善公共交通系统的服务，

接着提供骑脚车一切的优先

权，包括完善的脚车道、停放

处，让骑脚车者能够获得安全

的保障，同时无需等候红灯，

轿车必须让路，确保脚车成为

通行无阻的交通工具。"

出席者包括掌管绿色科技

事务的行政议员黄洁冰及掌管

地方政府事务的行政议员欧阳

捍华。"我们在推行有关计划时，
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+马反贪污委员会提控「大鳄」！涉及一名政治领袖
^自传出版1500万令吉贪污案闹得沸沸扬扬，反贪会

周三将人民银行主席丹斯里阿都阿兹及董事经理拿督慕

斯达法，以失信罪名控上法庭，惟两人均不认罪。

法庭允许两人以40万令吉、一名担保人及交出护照

的条件下保外候审，案件定10月10曰过堂。

阿都阿兹（大图，右）在代表律师丹斯里沙菲宜

(左）的陪同下，从容步入法庭面控， 东

沙菲宜更坚称阿都阿兹没有在该案中牟

取分毫。右图为慕斯达法。 ■电

�报导A2 J
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s

T5而万

行2高层不认！镙 层 �
吉播坡7日讯|人民银行主席丹斯里阿都阿茲及蘧事经理

拿督慕斯达涉及挪用约1500万令吉出版书雜款项，今日在吉

隆坡法庭被控失信罪，惟两人皆不认罪。

斯。,

莫哈末沙菲益和拿督卡玛鲁。检控官为马里 者参与一项珐及1500万令吉的出版政治领袖

自传计划，惟在款项被汇入一家出版社后，

就迟迟没下文，至今该书籍还未被出版，有

涉贪的嫌疑。

随后，反贪巧委贝会雷厉风"Tr的陆续逮

捕数人，包括阿都阿兹、慕斯达法、一名前

采购部经理和两名出版社东主等8人。

这也是反贪委委员会新任主席拿督祖基'

菲里于8月1日接棒后，反贪会呈现雷厉风行

的作风，短短一个月内连续逮捕数名有「拿

_督」和「丹斯里」勋衔者，反映反贪会不畏

强权反贪的决心。

阿都阿兹和慕斯达法是在刑事法典第

409条文下失信罪名下被控，在该条文下一

旦罪成可面对至少2年、最多20年监禁，以及

可被罚款及处以鞭刑。

此外，被告阿都阿兹也被控触犯刑事法

典第109条，即教唆罪名下被控。

根据控状，慕斯达法（48岁）被控在今

年3月11日，于人民银行总部犯下涉及数额

高达1499万1283令吉的失信款项，而65岁的

阿都阿兹则被控与慕斯达法（48岁 > 在同一

时间地点勾结干下有关行为。

阿都阿兹和慕斯达法今曰被控后，皆

表示不认罪，两人的代表律师分别是丹斯里

�

1500万出书没下文

「出版书籍贪污案J是在8月杪爆

发，来自官联银行的「丹斯里j级和

「拿督J高层涉嫌1500万令吉出版书輅

资金舞弊案，出版据传是首相拿督斯里

纳吉自传的计划，惟在该自传于今年初

进行推介后，至今都没有出版书箱。

随后，反贪污委员会雷厉风行的

陆续逮捕数人，包括人民银行主席阿都

阿茲、■事经理慕斯达法、一名前采昀

部经理和两名出版社高层等8人，他们

在协助调査后已获释。

据称，该出版社为Zilerie全球私

人有限公司，该笔軟项在汇人该出版社

户头后，就未有下文。

阿都阿兹在8月29日下午3时在反

贪污委员会总部录取口供后被逮捕，并

在8月30日获准延扣7天，直到9月5日获

释，不过他与人民银行■事经理慕斯达

化今日在失倍罪名下被提控。

在被调査期间，阿都阿兹的银行

户头被冻结。

阿都阿兹在2015年7月17日受委为

新任人民银行主席，至今才刚过一年。

他在2007年至2009年期间�担任第十四

位武裝部队总司令，而在2010年至2013

年期间，他被派往法国出任大马驻法大

使，拥有丰富的交际及商业管理经验。

(112)

40万保外候审

(112)

在两名被告律师的求情下，法庭允许两

名被告以每人40万令吉及一名担保人保外候

审，两人必须上缴护照。

同时，法庭择定今年10斥10日过堂，并

批准控方的申请，即同时审理两名被告的控

罪° .�"

-反贪会调查出版书籍案是于8月中开

始，据反贪会早前调查来自官联银行的涉案
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为国民利益放下恩怨

安华举动公青团赞好

槟城7曰讯丨公青团全

国署理主席阿菲夫指出，该

党实权领袖拿督斯里安华与

前首相敦马哈迪的历史性握

手，证明安华为了国民利益

可放下与敦马之间的私人恩

怨，对于安华的举动，公青

团感到光荣。

阿菲夫今早出席威省嘉

年华活动时表示，马哈迪可

以出现在法庭上，但安华同

样可选择不与马哈迪见面握

手，可是安华并没有避开马

哈迪，反而不记前嫌与马哈

迪握手寒暄。

「这证明安华以国家利

益为大前提，放下与马哈迪

之间的私人恩怨，安华的精

神是值得公正党年轻领袖们

学习。对安华与马哈迪18年

后，首次见面握手的情景，

他们感到非常开心，也非常

欢迎这两者之间的互动。」

另外，公正党署理主席

拿督斯里阿兹敏阿里笑言，国

阵无需因为马哈迪与安华在法 (255、407 )

庭会面一事，感到惊慌。

他表示，敦马和安华的

会面是一个好的开始，他们

的目标只有一个，即拯救国

家和恢复国家经济，也可促

使人民团结。「我认为这是

目前一个很大的发展，但这

过程仍在进行中，我希望我

们能够在第14届全国大选中

看到很好的效果。」

阿兹敏阿里今曰在莎阿

南出席「哥本哈根对于可持

续发展城市的解决方案」研

讨会闭幕仪式后，向媒体如

是指出。

阿兹敏阿里透露，敦马

现身于法庭后，与安华进入

证人室内会面，他和公正党

主席拿督斯里旺阿兹莎亦随

同加入谈论。「我们讨论有

关《国家安全理事会法令》

案件及很多问题。」

询及是否他促成两人

见面一事，阿兹敏阿里表

示，这是集体促成的会面。
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水管爆裂隆雪54区制水
吉隆坡7日讯丨隆雪区连续

发生3宗水管爆裂意外，导致隆

市、瓜拉冷岳与乌鲁冷岳共54

个地区水供受影响，民众受促留

意|

修复工程预计今午12时完成，23

个地区水供将陆续恢复，加影双

溪仄罗路的爆裂水管预计今午4

时完成修复，巴生路至瓜拉冷岳

地区则预计今晚12时陆续恢复水

水管爆裂事件，导致各地区分别

面临严重程度不一的制水问题。

「其中隆市怡保路水管的

总监阿敏林阿都拉今日发表文告

表示，3宗分别发生在障市怡保

路、巳生路与加影双溪仄罗路的 供。！

「我们对此水管破裂时间造

成的种种不便感到十分抱歉，若

民众想要了解更多详情和水管修

复工稃最新进展，可浏览雪州水

供公司的手机应用程序Mysyabas

或www.syabas.com.my。( 408 )雪兰莪水供管理公司公关部
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杨巧双（左2)向承包商了解提升排水系统的工程进度。

左起为赛夫。 -邱继货-

梳邦再也3区提升排水

梳邦再也7日讯丨为解决

USJ6、USJ9和USJ14区「逢雨

必灾」的问题，大马基建公司

及梳邦再也市议会，同步提升

上述地区的排水系统，加宽和

提高排水沟的容量，让雨水能

够顺利排出巴生河。

梳邦�再也州议员杨巧

双指出，每当下大if，大班

(Taipan )的雨水都会流入

USJ6区的排水沟，然后顺流入

USJ9和USJ14区交界处的排水

沟，再排出巴生河，惟当地的

排水系统欠佳|无法负荷过量

雨水，而令雨水溢出地面，引

发整条格瓦芝班路严重积水。

她说，虽然积水在20分钟

内消退，但足以造成严重的交

通瘫痪，靠近格瓦芝班路的数

间住家也会遭殃，有关情况已

干扰当地居民长达2年。

她指出，为有效解决以上

问题，大马基建公司已从7月22

日.，耗费100万令吉，在USJ6

区展开排水系统提升工程，并

在上月24日竣工。

她说，与此同时，梳邦

再也市议会也从上月1日，在

USJ9及USJ14交界处地下的排

水沟，展开同样的提升工程，

地铁站建停车场

杨巧双说，虽然提升工

程未完全竣工|但近曰来下雨

巵，暂时没有发生积水情况。

相信工程缓工后，以上3个地区

的排水系统将会更加完善，相

信能有效解决当地积水问题。

另一方面，杨巧双说，由

于该选区多个轻快铁站，都没

有兴建停车场，乘客会把轿车

停放在周边的住宅区内，造成

当地居民的不便。

她再次促请大马基建公司

与森那美发展商，尽快在USJ7

轻快铁站，兴建共1475个车位

的停车场。(405)

工程费是10万令吉，预计本月

25日竣工。

她今日巡视工程进度后，

如此指出。出席者包括国家基

建公司铁道及基础建设工程组

副主任拉斯依达及市议会工程

组水利灌溉小组工程师赛夫。

拉斯依达说，USJ6区排水

沟容量从原本的每秒40.04立方

米，增加额外的12.54立方米，

即提升了 52.54立方米，提高了

排水系统的通顺度。
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一匙清水足养蚊

民众注意卫生勿轻心

巴生7日讯|巴生市议员

邱宜达促请巴生居民勿对兹卡

病毒掉以轻心，并必须发挥守

望相助精神，共同照顾住宅范

围内的整洁及卫生0

他说，最重要的是确保

住宅单位不会出现积水，以及

蚊虫滋长，任何容器只要有一

汤匙清水，便会造成黑斑紋滋

长，威胁居民健康。

他昨晚代表雪州高级行

政议员拿督邓章钦，出席巴生

东圣殿庆祝东圣帝君宝诞千秋

成立21周年纪念及筹募建殿基

金联欢宴时，在致词中如是表

示o

他说，由于全国首宗兹卡

病例的病人是来自巴生波达尼

的绿林镇，巴生市议会卫生官

会联合县卫生局官员，联手到

该住宅花园展开灭蚊和防备工

作°

东圣殿旅游景点

东圣殿主席李文彬在指

出，本月13日，该殿组团到中

国永春石牛山祖殿朝拜，并预

订于明年农历正月迁入波达尼

的新殿，希望在迁入新殿前，

尚欠35万令吉建殿经费可有著

落0

在2013年5月2日动工，整个计

划，包括内部装修，斥资逾280

万令吉，至今已完成成96%，佘

下的装修工程已在进行中，整

体的工程进展顺利，希望雪州

政府拨款资助。

他表示，新殿占地1万平

方尺，建筑设计古色古香、宏

伟堂皇，将来不只可作为道教

道场，同时也可打造成巴生另

一个旅游景点。

马来西亚三清道教总会总

会长李炎辉则促请华社，反对

伊斯兰刑事法，因担忧一旦落

实伊刑法，会造成国家分裂。

东圣殿也在现场拍卖5件

福品|总共筹获15万令吉捐

款；昨日出席联欢晚宴的嘉宾

包括巴生皇城道教分会署理主

席陈传安、东圣殿顾问拿督黄

德和、拿督许富田拿督吕清才

和殿主黄宝福。

副主席兼建殿委员会主

席邱订春说，新殿兴建工程是
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解决适耕庄海口路交通

阻塞问题，雪州政府批

准渔获转运站迁至水闸

路183号地。

里阿兹敏阿里日前与适

耕庄渔民会面时表示，

本身在2014年10月24

曰到海口渔村视察时，

、就得知转运站地点不合

适问题°

「原本的渔获转

运站坐落在政府保留

地，加上地理位置欠

佳，卸货时造成交通

阻塞问题，因此不得不

尽快搬离，当时我也

召见沙白安南县议会和

相关单位探讨此计划，

并很快批准新地点，不

过却遭当地华团组织反

雪州大臣拿督斯

适耕庄7日讯I为

对。j

他坦言，若要寻找新地点并

重新进行环境评估程序，需耗时

半年和至少8_0万令吉，因此希望

适耕庄渔业公会和当地华团组织

协商讨论，确保搬迁尽快进行。

另外，阿兹敏阿里也重申，

雪州政府无意向渔业码头征收600

令吉执照费，渔民勿听信国阵故

意传出的谣言。（406)
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律师指沒拿过一分一毫
吉隆坡7日讯|人民银行主席丹斯里阿

都阿兹涉及滥用1500万令吉出版书籍案件今

曰被控失信，其代表律师丹斯里莫哈末沙菲

宜为其辩护，指阿都阿兹根本连一分钱也没

有见过。

沙菲宜是在庭内为阿都阿兹求情，以

要求降低保释金时表示，阿都阿兹没有拿过

1500万令吉中获得一分一毫。 �

他指出，阿都阿兹目前已经是退休人

'士，�根本无法负担200万令吉保释金。-

「我已经向我的当事人（阿都阿兹）

了解，若庭上要求支付超过40万令吉的保

释金，那么我的当事人真的只能坐牢偿还

驳斥负面报导

毫°」

钱。

「若要针对这起刑事失信（CBT )所涉

及的1400多万令吉，有任何的意见，我可以

告诉你，在他身上，你不会找到任何一分一

「我可以摸著我的良心说这些话，我要

驳斥所有在媒体上的负面报导。」

他指出，阿都阿兹有4名曾在安全部队

服务时担任高层的孩子，本身也曾在武装部

队服务期间，获得各种荣誉。

另一名被控失信罪的人民银行董事经理

慕斯达法的代表律师拿督卡玛魯也向法庭表

示，其当事人已经在人民银行服务多年，同

了。」

他说，阿都阿兹是一名公务员，且一

直以来都是公务员，这意味著他没有太多的

物。

法官最终决定两人以40万令吉、一名担

保人及必须交出国际护照的保释条件保外候

审0

时也有4名年龄介于7岁至23岁的孩子，不可

能会弃保潜逃。

尽管如此，副检察官莫哈末马斯里回应

说，控方有足够的证据、并会在审讯过程中

展示出，以证明两人触犯了刑事法典第209条

文。

他指出，他们也将会证明人民银行真的

因为「出版书籍一事」，而有将近1500万令

吉「失踪」。

他强调，有良好背景及拥有各种荣誉，

并不代表'被告不会弃保潜逃，而犯下这些罪

行的两名被告是人民银行的第一和第二号人

由于阿都阿兹所准备的保释金不足，法

庭也同意阿都阿兹可在明曰（8曰）下午3时

之前，缴付保释金。（112)
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费

政府落实，并在雪州设置超过50

个电动车充电器。

「雪州作为大马国内生产总

值最大的贡献者，我们相信这类

转型和变革'是必要的，以带领带

工业和经济发展迈向一个新的水

平。」(407 )

尼克莱（右起）向P5[兹敏阿里和黃洁冰讲解有关丹麦的可持

续发展措施。�-梁振江-

衡对于环境的保护。州政府在发

展同时，也强调环境因素的重要

性，并确保其技术符合规定。」

他说，为朝向可持续发展城

市，雪州政府已鉴定5个地方政

府在201 7年需迈向低碳城市的目

标，而2020年则将在所名的地方

水SF循省水A

他指出，雪州大部分的森林

地已颁布在宪报上，其口有占地

25万0129公顷或30%被颁布为永久

森私保留地，另有17万5090公顷

或70%为森林保留地。

「此外，在各城市内，我

们也展幵常年植树和绿化计划，

以确保在-发展的同时，也能够平

键排放点设立48个废物分离器

(Waste Traps )

「目前我们已收集约4000吨

的漂浮垃圾，我们正寻求方法，

以便将它们转换成工业产品，如

塑料薄片和生物柴油。」

「与其同时，我们正探讨一

个可持续的河流管理模式，为巴

生河进行修复和重建计划。」

发展与环境平衡

他说，各地方政府必须开始

采取积极措施将上述的理念纳入

房屋及工业发展和城市规划内，

这是政府义不容辞的责任，以更

有效地管理水资源和透过有效技

术，维持水资源，保证水供的可

持续性。

「水供短缺的影响深远和

广泛，生态系统或将受到严重影

响，并让贫穷人士承担其最恶劣

的影响。」

阿兹敏阿里今日在莎阿南主

持「哥本哈根对于可持续发展城

市的解决方案」研讨会闭幕仪式

致词时，如是指出。岀席者包括

丹麦驻马来西亚大使尼克莱、雪

州行改议员黄洁冰和欧阳捍华。

阿兹敏阿里表示，雪州政

府已幵始重振巴生河，包括进行

初步清理工作，并沿著河流的关

州寻策
莎阿南7日讯.|雪州州务大臣拿督斯里阿茲敏阿里

表示，根据联合国报告指，14年后全球或将面对水资

源短少40%,雪州需改变目前的使用模式，包括在使用

水的态度和思维，并重新思考水源政策，鼓励节约用

水和废水的循I不利用。

_
Si
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患者住家周

巴生7曰讯丨巴生市议会

主生小组主任阿兹米说，市议

会和卫生局如今每天都展开灭

政工作，周末也不例外。

：他指出，当局所采取的

灭被行动，包括摧毁黑斑蚊

繁殖温床，在沟渠喷射蚊雾，

在患者住家周围200尺喷蚊雾

等° .

他指出，巴生市玫#共

围喷蚊雾

例0�,

雪州大臣机要秘书兼斯

里慕达州议员苏海米说|雪州

政府如今也通过派发宣传单和

举办大扫除防止兹卡散播。

有8队灭蚊队，共16名成员，

尚未包括巴生卫生局的队员；

巴生目前没有传出新的兹卡病
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发展商须遵守安全城市指南
巴生7曰讯I巴生市议会推

出「安全城市」指南书册，供发

展商参考，以将巴生打造成一个

安全又舒适的城市。

巴生市议会秘书艾迪法依扎

说，市议会希望发展商的房屋计

划能跟从「安全城市」指南，协

助降低罪案，提高生活素质，让 (410)心o

居民安居乐业。

「市议会在2010年国家关

键成效领域（NKRA )计划落实

时，就已经推出该项安全城市指

南，只不过是没有执行和制成书

册。」

他指出，市议会将对发展计

划进行评估，若符合安全城市指

南，有关计划便可获得官方印证

(COP KHAS )，品质保证认证是

可提高购买者的信心。

雪州大臣机要秘书兼斯里慕

达州议员苏海米说，发展商除须

负责任兴建可负担房屋，也必须

确有关房屋可以让居民住得得安
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兹卡病毒来袭，您对兹

卡了解和关注有多少？

mmmmm

自从卫生部于9月1日证实国内出现首宗兹卡

病例之后，铺天盖地的兹卡病毒资讯一涌而出，政府各个

单位过去数天来也采取多方预防措施及成备，预防兹卡病

例的增长。

这让笔者想起，在骨痛热症病例高居不下的雪州，

也曾经有过一系列的醒觉运动或者灭蚊行动，无奈，有关

单位在犰行任务，却面对人民意识不高、拒绝配合及被动

等难題。

当时，居民组成的团队及州议员打算挨家挨户检查

每一间住宅，是否构成孑孓生长条件的环境，惟一些拒绝

升门，以'致在灭蚊工作上屡遇阻碍。

另外，各大地区也曾展开大大小小的醒觉运动，旨

为通过宣导和教育，提高居民的防范意识，呼吁大家每天

花上少许时间检查及清理环境，可惜不少居民始终抱持被

动的态度。

在预防骨痛热症或兹卡病毒上，政府的行动和努力

固然很重要，但人民的配合也不可或缺，居民的主动性

亦是防范的其一关键，特别是很多预防工作必须从自身做

起。

对于不甚了解兹卡病毒的人民，不妨从现在起多跟

进相关资讯，看一看自己能够做些什么？或该怎样防范？

再来，每天也花上少许时间，检查和清理住家环境，避免

黑斑坟找上门。
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防

巴生7日讯I雪州12

地方政府将与卫生局联

手，从本月13日起至10月

12日，展开为期一个月的

「打击骨痛热痒和兹卡行

1个月天�行
■MM�—I

雪防兹卡骨

动」。

巴生市议会秘书艾迪法依扎

说，巴生市议会将会跟从雪州政

府的指示，在所有地区展开大型

灭蚊工作。

他呼吁民众不要忽视屋内有

黑斑蚊出没的问题，必须照顾居

家卫生，防止屋内黑斑政。

他指出，绿林城镇传出首

宗兹卡病例后，市议会和卫生局

已及时采取行动，除前往喷射蚊

雾，也装置补蚊器。

艾迪法依扎（右起）在巴生酋长拿督阿都甘尼的见证下，将

安全城市指南书册移交给苏海米。

动

98 痛热

例。每周喷蚊雾2次

骨痛热症黑区，即哥打班答玛花

园，该花园一个月内传出23宗病

他指出，比起会致命的骨痛

热症，民众似乎更加害怕兹卡病

毒；为此，他呼吁民众，在预防

兹卡的同时，也不要忽视更加危

险的骨痛热症。

「市议会不时都有上门展开

「至于整个巴生地区，在8

月份共有365宗骨痛热症病例。」

艾迪法依扎今早在巴生市议

会举办的「安全城市」指南研讨

会的开幕礼后，在记者会上，如

此表示。 单对付。」

「市议会和卫生局全面戒备

预防兹卡在巴生散播，以往每周

检查，一发现住家有孑孓，首次

会给予屋主警告，重犯就会开罚

一次到骨痛热症黑区喷紋雾，如

今则是每周2次。」

他说，巴生目前只有一个

Page 1 of 1

08 Sep 2016
Oriental Daily News, Malaysia

Author: No author available • Section: News • Page: A30 • Printed Size: 326.00cm²
Market: KL • Country: Malaysia • Photo: Black/white • Ad Value: MYR 3,811.69
PR value: MYR 11,435.07 • Item ID: MY0026977452

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in
any form without the prior consent of the copyright owner.



廖中菜移交200万给育群中学
适耕庄7曰讯丨马华总会长

拿督斯里廖中莱兑现大港国会议

席补选的承诺，今日把首相署的

200万令吉拨款，移交给适耕生育

群国民型中学充作建校基金。

廖中莱指出，在这次的大

港国席补选中，华裔选票回流国

阵，这对国阵而言非常重要，因

为这样，国阵才有更大力量解决

大港的问题，尤其是大港华社的

问题。'

「大港华社所面对的问题，

涵盖渔民、农民以及聘请外劳等

课题，而这些课题，我认为只要

用心处理便可获得解决。」

他说，至于育群国民型中学

的问题，现在通过中央的拨款，

也可获得所需的发展。

「而在马华的争取下，中央

政府每年也拨出约2000万令吉给

予全国78所国民型中学，虽然款

项不多，但还是可让学校做一些

维修和小型发展的工作。」.

他是昨日在适耕庄育群国民

育。

120万助当地华团

廖中莱也指出，目前，我

国教育制度走向多源流的方向，

是先贤努力的成果，而其实在英

殖民时期，英政府就想要消灭多

源流教育，只允许单源的英语教

「当时马华、巫统和国大党

联合，并成功保住我国的多元流

教育，而全球就仅有马来西亚政

府允许多源流教育。」

「而多源流教育来得并非

理所当然，若马华无政治力量在

政府内，多源流教育也会变样，

以，我希望华社能给予马华力

量，以便有足够的力量与巫统抗

型中学，颁发首相署200万令吉拨

款给该校时，如是指出。出席的

还有马华大港区会主席郭诚辉、

妇女组主席张亚莲、育群国民型

中学校长曾庆琳、董事长赖东奕

和家教协会主席李汉强。

衡，以便能保留多源流，以及政

府的中庸。」

赖东奕则说，育群国民型中

学已有60年没进行发展，现在则

需600万令吉，以建一栋两层楼高

盼综合教育楼，让学生有更好的

学习环境。

廖中莱随后亦与适耕庄华

团、庙宇代表进行交流，并在场

颁发共120万给当地华团和庙宇充

当发展用途。

他也说，冀雪州人民认清目

标，选出一个可在政府内获得更

多资源的人民代议士，以解决地

方上所面对的问题。

「雪州政府在过去8年，并

无积极为民谋福，只是顾著掌权

而玩弄人民的情绪，以便人民仇

视中央政府。」

「雪州人民已受够雪州政

府，况且现在州政府已四分五

裂，他们各党间无法达成共识，

所以无法提升人民福利和生活指g

标 °」（402 )�k
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�(巴生7日

讯)巴生市议会

秘书阿迪法扎指

出，醋着巴生出

现首宗兹卡病毒

后.巴生市议会

立邯启动灭蚊

战，展开为期一

个月的"跨部

门预防兹卡活

动"，并动用4

种?F同灾!ISt方式

制止兹卡病毒蔓

延！

�阿迪法扎今

日出席巴生市议

会举办的"城市

安全指南"手册

推ml，随后在

. ~■新闻发布会上表

P，巴生市议会将全面配合卫生

P '并出动8支队伍协助卫生部展

,灭蚊行动》
I " , '跨部门预防兹卡活
P' "将于9月13日至10月12日期
■§]进行，届时将视情况而定，才
,虑是否展延。

_蚊化学品撒入沟渠
I 他指出，此次将出动4种不
,灭蚊方式，除了一般的喷蚊油
ik'也将设立"蚊油车"环绕各
.喷洒。，
1 "我们将在每周进行2次喷蚊

,行动，同时也将把灭蚊化学品
_人沟渠，以直接摧毁繁殖蚊子
,床。"
B 他呼吁民众勿因兹卡病毒而

§丨起恐慌，骨痛热症才是导致死
1的病毒。
I 他说，数据显示,今年8月份

,生区共接获365宗骨痛热症，本
p 1日至本月6日就有23宗病例。

他指出，目前巴生黑斑

蚊黑区为哥打班达玛（Kota

Pendamar)，�市议会将着重黑斑

蚊黑区范围200公尺内的地区，在

上述地区进行每周两次的喷蚊神：

工作。 ....

"城市安全指南"

裱发展商参考
另一方面，雪州大臣政治

秘书苏海米表示，地方政府早在

2004年已开始有这项构思，惟今

城

市

安

�全

巴指

生南

议手

23： M

推o

出

两

本

�巴4
J/. 7

生iS

M遏

滅止
敏狡
戮，
f 卞,

蠆

I延:

日将其修订成册，供发展商参

考、以把巴生打造为一个安全又

舒适的城市。

他说，指南内主要希望发展

商提升居住安全问题，以协助降

低罪案，提高生活素质，让居民

安居乐业》

他指出，地方政府将对发展

计划进行评估 >若符合安全城市

指南，有关计划便可获得官方印

证（COP KHAS)，有关品质保证

可提高购买者的信心。

推

苏礼

米有
一起

左為

主迪.
m

If
市1
安fe

|1
；I
手尼
/J/J o
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檢驗舖路工程品質

度和密度，以鉴定铺路工程

是符合规格和标准。

由于钻开沥青道輅的过

程中，会产生热能 > 所以操

作人员会先在沥青洞孔周遭

注射润滑剂，以便达致快速

冷却效果之余，也可以更有

效保护这一台钻洞机9

(图片由士拉央市议员

黄伟强提供）

1_|"拉央市议会最近在

i获取大马道路档案

系统（MARRIS)发放的拨款

，在1拉央再也5路一带铺

市议会官员在确保承

包商完成铺路工程后，出动

钻动机来检验铺路工程.的品

质，并；从中取出数十个样

品，再送交到实验室核验硬

■ - . .
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▲当局相信在提升USJ6的排水沟后，将有效解决当地闪电水灾的问题。
、左二）到USJ6巡视排水沟提升工程。

'存—为毫夫。

扰当地约2年的水突问题。

首邦市州议员也是雪州议长杨巧双指出，

USJ6十字路口逢雨必灾，即便积水在15至20分

钟后便退去，但却足以导致当地交通陷人瘫.

痪；此外，部分靠近十字路口的住宅区庭院亦

受影响淹水，令居民苦不堪言。

(首邦市7日讯）为解决首邦市柏西

兰格华芝班两个闪电水灾黑区，国家基

建公司友梳邦再也市议会分别耗资l'OO万

及10万令吉，在U3J6、USJ9及USJ14展开

提升排来系统工程、以一劳永逸解决困

揚巧雙：確保容納更大排水量

督，以确保承包商在10月24日如期完工。"

她今早前往当地巡视时表示，梳邦再也市

议会亦耗资10万令吉，在USJ9及USJ14展开提

升排水系统工程。该工程e手SJIi:曰动:n，霧、
预计在9月25日建竣"�'

她补充，有关当局致力解决首邦市闪电水

灾问题，希望此次的排水系统提升土程完工后

能奏效。

.g巧双说，为此，上述两造决定斥资
M解决问题。其中，国家基建公司将

提升当地排水系统：，以确保可容纳当地更大排

水1，挺_决当地的水灾问题。

"该工程已于7月22日开始动工，完成排

'水沟的提升工程后，排水量将从每秒44. 04立

方米增加至每耖约52立方米。__这项工程是由国

.寒基建公司负责，并由梳邦再也市议会ft责监

方便乘客轉乘.

吁速完成LRT停車場
&巧双也呼吁国家基建公司及森那美集团尽
m快完成区内USJ1即梳邦大门广场及USJ7轻

快铁站的停车场，好让乘客可以停车转乘。

她表示，US J13 (Wawasan站）及USJ6因泊车位

不足，乘客被迫将轿车停泊在附近的住宅区内，此

举不但严重影响居民的日常作息，USJ13更发生轿

车轮胎遭窃案。

她透露，受影响的居民不排除要求市议会派出

执法官员，前往取缔非法泊车的车主并开出罚单、

陪同巡视者包括梳邦再也市议会工程组排水系

统单位工程师赛夫及国家基建公司与基础设施工程

副主任努鲁拉思达。
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▲中华传统服装比赛优胜者与大会主办当局合影。

(仁嘉隆7日讯）瓜拉冷岳仁嘉隆乐龄中心、

李氏宗亲会、陈氏公会联合庆祝中秋节，举办系列

活动。其中"月光曲" +拉Ok歌唱赛于日前进行，

60名歌手经过激烈"月歌斗唱"后，詹目兴以一

首《传灯》，勇夺冠军，亚军为廖美莲（荷塘$
色y，季军陈金思《敖包相会》。�i

雪州行政议员欧阳捍华的代表叶来庆为赛会致闭幕i辣

时说，以3个联办单位的力量，共享社区资源，筹办这

有华人庆祝中秋节有意义的活动，促进社会和谐，带动家

庭成员参与的活动，非常难得"他代表捐献2000令吉给赛:
会。

仁嘉隆乐龄中心主任洪国清致词时说，呼吁仁嘉隆乐

'龄人善用乐龄中心的设备。他说'该中心是一个适合乐龄丨

人士活动的好去处，但并非让别人搬弄是非，挑破离间的丨

场所�而是提倡社会的和谐，家庭和睦相处的地方。

他感谢欧阳捍华行政议员拨款2000令吉给赛会，也感'

谢罗志兴州议员这两年来大力协助提升乐龄中心的设施"

筹委会主席李秀燕感谢3个联办单位，大力支持和筹

备这项有意义的活动。出席嘉宾还有仁嘉隆村长陈贞兴、：

瓜冷李氏公会顾问李斯华、主席李荣丰、瓜冷仁嘉隆陈氏

公会主席陈福生等》�.

▲仁嘉隆乐龄中心"月光曲"卡拉0K歌唱赛，冠亚季殿军及精英奖优胜者领奖后

与贵宾合影。
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士拉央市議員

周六派月餅

(万挠7日讯）配合中秋佳节的到

来，士拉央市议会第16区市议员洪赞隆将

于本月10日早上7时30分至9时，在万挠大

m�日桃。

洪赞隆表示，备有600粒月饼免费派

送给万挠居民，先到先得至送完为止。
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雪兰莪梳邦再也盂兰胜会第12届庆

赞中元节已成功举扫，并获得居民及政

商界人士支持。

一连三天的活动，除了历届的

竞标福品，主办单位每年也将筹获的

款项捐助各华小。今年受惠的华小包

括各获3000令吉的子文华小、力行华

小、敦陈祯禄华小及蒲种新明华小；

还有获5000令吉的爱关怀之家；获

3000令吉的USJ孤儿院与各获2000令吉

的梳邦市华小发展'工委会及梳邦再也

乐龄俱乐部协会。

出席当晚宴会的包括主席余咏

泉、筹委会主席许国新及各理事，嘉

宾则有雪州国阵主席诸奥马、雪州议

长兼梳邦州议员杨巧双、公正党格拉

那再也国会议员黄基全、金銮区州议

员黄思汉、蒲种华团联合会会长高祥

威博士等。（EW)'
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▲阿兹敏（中）赠送纪念品给尼盍莱，左为雪州行政议员
黄洁冰。

雪朝永賴城市目標前進

大臣：向丹麥取經

"在打造可永续发展城

市同时，我们无法与宜居城

市切割，当中需要注意的包

括健康、文化与环境、教育

及基本设施。我们必献为下

T代创造永续发展且宜居的

环境，确保下一代还有食物

供应、安全的食水等。"

另外，丹麦驻马大使尼

克莱指出，一个酉家采用更

多的绿色工艺，将能加强该

国的经挤。

"丹麦政府非常鼓励人

民在日常生活中，以脚车代

.步，以便减少汽车二氧化碳

排放量。我在还未到此担任

大使前，都是骑脚车上班

丹麦政府在道路使用上，给

予脚车者优先权，即汽车在

绿灯前，也必须让路给骑脚

车者。"

(沙亚南7日讯）雪州经

济策划单位（UPEN)今日举

办一场"哥本哈根永续城市

研讨会"，邀请哥本哈根政

府和私人界代表到此分享经

验，以便各地方政府能向该

城市取经，往打造永续城市

目标前进。.

州务大臣拿督斯里阿

兹敏指出，在迈向2020年先

进国宏愿前进和减少温室气

体排放强度之间，欲取得平

衡，是非常棘手的问题》 (
"欲取得先进国的地

位，表示我国必须迈向工业

国发展，但是，过程中我们

必须小心处理废气排放、

交通阻塞及垃圾处理等问

题。"

'他致词时说，我国的主

要城市，都坐落在巴生河流

域，也是雪州的心脏。"
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阿茲敏：敦馬挺安華挑戰國安法

"巫統無需怕世紀之握"
(沙亚南7日讯）雪州大

臣拿督斯里阿兹敏认为，巫统

无需因为前首相敦马哈迪和公

正党顾问拿督斯里安华的"世

纪之握"而感到害怕。

他强调，反对党的目的只

是要拯救这个国家和恢复国家

经济而已"

他说，马哈迪与安华在

证人室会面时，讨论了挑战国

安法的准备，以及一些其他事

项。■

："我认为敦马已经在法庭

上阐明，就是要支持安华欲挑

战国安法的行动而已。"

他今日出席雪州经济策

划小组举办的"可持续发展城

市"交流会后，针对媒体提问

发表上述谈话。

询及敦马和安华成功会

面，是否由他所促成时，他

回应："这是一个集体的力

量。"

他也表示，本身将针对此

事会见所有反对党领袖，希望

在第14届全国大选前,，能看到

一些"成绩"。

询及安华是否应对敦马

"原谅和忘记过去"，他说：

"安华已经讲了很多次，目前

只是想为人民和国家的利益继

续前进。"

促诺加兹兰"勿多事"

阿兹敏也促请内政部副部

长拿督诺加兹兰"不要那么多

事"地指很多公正党党员会因

"世纪之握"而离开该党。

"这是一个很好的开始，

以便团结所有人民，以及巩固

所有反对党来面对下一届大

选。"
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